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ΑΘΗΝΑ
το προεδρείο της ποαΣΥ 
βρέθηκε δίπλα στους 
μεγάλους Έλληνες Μανώλη 
Γλέζο και Μίκη Θεοδωράκη 
κατά τη διάρκεια  
της ειρηνικής διαδήλωσης 
της 12/2/2012 ενάντια  
στο νέο Μνημόνιο. 
Δυστυχώς, γίναμε μάρτυρες 
της ευκολίας με την οποία 
έδρασαν ανενόχλητοι  
οι «κουκουλοφόροι», 
εξασφαλίζοντας  
την «ασυλία» τους μέσα 
στους χιλιάδες ειρηνικά 
διαμαρτυρόμενους πολίτες.

SMS
Συναδέλφισσες 
και συνάδελφοι

Η Ομοσπονδία 
πιέζει την 
Κυβέρνηση να 
ικανοποιήσει, 
επιτέλους, 
συγκεκριμένα 
υπερώριμα 
αιτήματα, 
ψηφίζοντας τις 
διατάξεις του 
νομοσχεδίου που 
βρίσκεται στο 
τελικό του στάδιο 
στη Βουλή. Αν δεν 
το πράξει και 
υπαναχωρήσει, θα 
φέρει ακέραια την 
ευθύνη. Τα ψέματα 
τελείωσαν!

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
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Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
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ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Κάτω τα χέρια από το ΤΕΑΠΑΣΑ
Όχι στο «κούρεμα» ψήφισε η ΠΟΑΣΥ. Θα διεκδικήσουμε την αποκατάσταση των ζημιών  
από την καταλήστευση της περιουσίας μας

Η πολιτική του απροκάλυ-
πτου εκβιασμού των εργα-
ζομένων για να δεχθούν 

άνευ όρων την ατομική και οικογε-
νειακή τους χρεοκοπία συνεχίζε-
ται, αυτή τη φορά με την καταλή-
στευση των αποθεματικών των 
ασφαλιστικών ταμείων. Ως ΠΟΑ-
ΣΥ κληθήκαμε εκτάκτως κατά τη 
συνεδρίαση του Δ.Σ. του ΤΕΑΠΑΣΑ 
στις 6/2/2012, να συνηγορήσουμε 
στο συντελούμενο έγκλημα του 
«κουρέματος» του Ταμείου στο 
πλαίσιο της ανταλλαγής ομολό-
γων (PSI), με την επίκληση ότι 
προέχει «η σωτηρία της χώρας» 
και με την απειλή ότι αν δεν δε-
χθούμε την «εθελοντική» συμμε-
τοχή μας στη διαδικασία αυτή, 
ήτοι της απομείωσης της περιού-
σιας του Ταμείου κατά 53%, αργό-
τερα αυτή θα καταστεί αναγκαστι-
κή και μάλιστα σε ποσοστό έως 
και 80%! 

Πρέπει να γνωρίζουν όλοι ότι τα 
ασφαλιστικά ταμεία των αστυνο-
μικών - πυροσβεστών, διαχρονικά 
στήριξαν τις επιλογές που υπέδει-
ξαν οι εκάστοτε κυβερνήσεις της 
χώρας, επενδύοντας τα αποθεμα-
τικά τους σε τίτλους του ελληνικού 
δημοσίου και αφετέρου τροφοδο-
τούσαν με ρευστότητα την Τράπε-
ζα της Ελλάδος, καθώς εκ του νό-
μου ήταν υποχρεωτική η σύναψη 
συναλλαγών μόνο με αυτήν την 
τράπεζα. 

Τα αποθεματικά των ταμείων, 
εξάλλου, έχουν δημιουργηθεί από 
τις εισφορές των ασφαλισμένων 

συναδέλφων μας με σκοπό μαζί με 
τις αποδόσεις τους να χρηματοδο-
τήσουν τις παροχές τους ως συ-
νταξιούχων. Σήμερα, λοιπόν, που 
το ελληνικό δημόσιο δεν διασφα-
λίζει πλέον ούτε το μίνιμουμ των 
αποδόσεων τόσο των επικουρικών 
συντάξεων όσο και του εφάπαξ 
βοηθήματος, αρνούμαστε να συ-
μπράξουμε στην περαιτέρω κατα-
λήστευση του Ταμείου.

Γι’ αυτό ψηφίσαμε ΟΧΙ στην 
συμμετοχή μας στο PSI με την 
μορφή που εφαρμόζεται για τα 
ασφαλιστικά ταμεία και κατ’ επέ-
κταση στην απομείωση των απο-
θεματικών τους, που συνεπάγεται 
η συμμετοχή μας σ’ αυτό. Η σημε-
ρινή απόφαση αφορά άλλωστε ένα 
μικρό ποσοστό ομολόγων, ύψους 
17 εκατομ. ευρώ περίπου που κατέ-
χει το Ταμείο απευθείας από το 
Ελληνικό Δημόσιο, ενώ τα υπόλοι-
πα αποθεματικά του, που βρίσκο-
νται στην Τράπεζα της Ελλάδος, 
άνω των 500 εκατομ. ευρώ, υπό-
κεινται σε «κούρεμα» χωρίς καν να 
ερωτηθούμε! 

Με ανακοίνωσή τους οι Ομο-
σπονδίες ΠΟΑΣΥ, ΠΟΑΞΙΑ και 
ΠΟΕΥΠΣ ενημέρωσαν τους συνα-
δέλφους τονίζοντας ότι έχουμε ιε-
ρή υποχρέωση να διαφυλάξουμε 
την περιουσία του Ταμείου, που 
χτίστηκε από το υστέρημά μας. 
Δηλώνουμε προς κάθε κατεύθυν-
ση ότι θα διεκδικήσουμε με κάθε 
νόμιμο τρόπο την αποκατάσταση 
των ζημιών από την καταλήστευ-
ση της περιουσίας μας.

στιγμιότυπα από τη συμβολική κατάληψη της εισόδου του ΤεαΠασα μια ημέρα 
μετά τη συνεδρίαση του Δ.σ. του, που αποφάσισε μη συμμετοχή στο 
«κούρεμα». ο πρόεδρος της Ποασυ απευθύνει χαιρετισμό στους συναδέλφους 
της αττικής και τους ενημερώνει για τη θέση της ομοσπονδίας μας.
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Πάμε για συσσίτια; 
Κάποιοι, διαβάζοντας τον 
τίτλο, ίσως τον 

αποδώσουν στην υπερβολή που 
διακρίνει ενίοτε το δημόσιο 
λόγο είτε το συνδικαλιστικό είτε 
το δημοσιογραφικό. Άλλοι ίσως 
τον προσπεράσουν αδιάφορα 
και άλλοι ίσως 
προβληματιστούν και 
αναλογιστούν πόσο μακριά 
απέχουμε από αυτόν. Πού πάμε, 
λοιπόν;

Πώς προδιαγράφεται το 
μέλλον της αστυνομικής 
οικογένειας στη χώρα 

μας στο όνομα δήθεν της 
σωτηρίας της εθνικής 
οικονομίας; Διότι την κοινωνική 
χρεοκοπία ήδη τη βιώνουμε όλοι 
μας. Με το σφαγιασμό των 
μισθών και των συντάξεων, με 

την ακρίβεια στα τρόφιμα και τα 
καταναλωτικά αγαθά, με την 
ιατροφαρμακευτική περίθαλψη 
να παραπαίει, με τη δημόσια 
παιδεία να τραβά τη δική της 
ανηφόρα, με τον ελεύθερο χρόνο 
να συμπιέζεται στην αναζήτηση 
δεύτερης δουλειάς για τη 
συμπλήρωση των προς το ζην 
και πάει λέγοντας.

Αυτό δεν είναι επίπεδο 
ζωής χώρας, που 
συμμετέχει στην 

Ευρωπαϊκή Ένωση με τις 
προϋποθέσεις και τους όρους 
που ίσχυαν όταν ξεκινούσαν οι 
ενταξιακές διαδικασίες. Είναι η 
κόλαση των σύγχρονων δούλων 
μιας κατάστασης που σκοπίμως 
διαμορφώνεται προς 
εξυπηρέτηση αλλότριων 
συμφερόντων, όπως 

διατυμπανίζεται και από τα πιο 
επίσημα χείλη πλέον.

Και γεννάται το ερώτημα: 
εμείς τι κάνουμε; Η Ομο-
σπονδία μας, ως όφειλε, 

κατήγγειλε αυτή τη δουλική πο-
λιτική. Διαμαρτυρήθηκε με αξιο-
πρέπεια και απαίτησε από τους 
τροϊκανούς και τους εγχώριους 
εκτελεστές των ονείρων μας, αλ-
λαγή πλεύσης. Δεν το έπραξαν, 
έχοντας προφανώς την ψευδαί-
σθηση ότι ο λαός, φοβισμένος 
και καθημαγμένος τη μέρα των 
εκλογών, θα τους απονείμει και 
τα …εύσημα. Κι αν δεν το κάνει, 
θα έχουν έτοιμη την αντίδρασή 
τους. Θα τον κατηγορήσουν και 
πάλι ότι εκείνος φταίει που δεν 
επιλέγει τη ...σωτηρία του και 
δεν χειροκροτεί εκείνους που 
μας έφεραν σε αυτό το χάλι. 

Πάμε για συσσίτια…
02•02•12
Η Ποασυ καταγγέλλει την κατα-
σπατάληση δυνάμεων με αφορμή 
τα προβλήματα που παρατηρήθη-
καν στην αργολίδα και Κορινθία.

8&9•02•12
εργασίες Διευρυμένου Γενικού 
συμβουλίου στη ΓαΔα για το δικαί-
ωμα της απεργίας και παραστά-
σεις διαμαρτυρίας με αποδέκτες 
τους τροϊκανούς.

11•02•12 
Καταγγέλλονται οι επαχθείς ρυθ-
μίσεις του νέου μνημονίου για την 
αστυνομία και ζητείται από τους 
βουλευτές όλων των Πολιτικών 
Κομμάτων να το καταψηφίσουν ως 
απαράδεκτο.

12•02•12
Το συνδικαλιστικό μας κίνημα κα-
ταδικάζει τα βίαια επεισόδια στο 
κέντρο της αθήνας, αλλά και σε 
άλλες πόλεις της χώρας. Το Προε-
δρείο της ομοσπονδίας στάθηκε 
δίπλα στους αγέρωχους Έλληνες 
Μίκη Θεοδωράκη και Μανώλη Γλέ-
ζο, στο συλλαλητήριο των χιλιά-
δων ειρηνικά διαμαρτυρόμενων 
πολιτών.

18•02•12
 Με τις ευχές όλων μας η Πολιτεία 
να ασχοληθεί επιτέλους σοβαρά 
με το λειτούργημα που επιτελούμε 
για να μην θρηνήσουμε άλλα 
θύματα, τελέστηκε από τις 
ομοσπονδίες μας η επιμνημόσυνη 
δέηση για τους αδικοχαμένους 
συναδέλφους μας στο βωμό του 
καθήκοντος.

20•02•12
ενημερώθηκαν οι Πρωτοβάθμιες 
οργανώσεις για τις επιβαλλόμενες 
από το Ν. 3938/2011 τροποποιή-
σεις των καταστατικών τους.

23•02•12
αίτημα για συνάντηση με τον 
υπουργό εθνικής Άμυνας κ. Δημή-
τρη αβραμόπουλο για το ΜΤσ.

23•02•12
συνάντηση των ομοσπονδιών με 
τον υπουργό Προστασίας του Πολί-
τη κ. Χρήστο Παπουτσή. ο δρόμος 
του αγώνα είναι μονόδρομος. Έν-
στολη πανελλαδική συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στην αθήνα στις 
28/2/12.

24•02•12
Η Ποασυ, λίγο πριν τις ετήσιες τα-
κτικές κρίσεις των αξιωματικών της 
ελληνικής αστυνομίας καταγγέλλει 
το παρασκήνιο και ζητά εκδημο-
κρατισμό του θεσμικού πλαισίου.

28•02•12
Δυναμική συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας στην αθήνα. επιστολή καταγ-
γελία στον πρόεδρο του ευρωπαϊ-
κού Κοινοβουλίου και κάψιμο της 
σημαίας της ναζιστικής Γερμανίας.

  Η ΑτζέΝτΑ  
του μΗΝΑ 

χιουμορ
του Π. T. Τσιολάκη
(Το ΠοΝΤιΚι)

       «ο πρώτος άνθρωπος που πέταξε  
μια προσβολή αντί για πέτρα, ήταν ο θεμελιωτής 
του πολιτισμού»

ΣιΓΚμουΝΤ ΦροΪΝΤ

Η κοινωνική χρεοκοπία στην οποία μας έχουν οδηγήσει οι τροϊκανοί είναι προφανώς αμελητέα ποσότητα γι’ αυτούς. Δεν τους ενδιαφέρει  
η καταπολέμηση της φτώχειας, της ανεργίας και των άλλων κοινωνικών φαινομένων που οδηγούν τους πολίτες στην εξαθλίωση,  
στην εγκληματικότητα και στην ανομία. 
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Είκοσι πέντε Γενικές Συνε-
λεύσεις μετρά ήδη το σωμα-
τείο σας, ένα από τα ιδρυτικά 
μέλη της Ομοσπονδίας μας. 
Θέλετε να μας θυμίσετε εν συ-
ντομία αυτή τη διαδρομή, 
από την ίδρυσή του μέχρι σή-
μερα;

Η Συνδικαλιστική Κίνηση 
Αστυνομικών Ξάνθης είναι το 
πρώτο σωματείο που ιδρύθη-
κε με το Ν.1264/82 μετά από 
απόφαση του δικαστηρίου 
στις 11/12/1988, το οποίο δι-
καίωσε την πρωτοβουλία των 
33 αστυνομικών που αψήφη-
σαν εκβιασμούς, ειρωνείες 
και απειλές των τότε διοικού-
ντων. Με μπροστάρη τον 
Χρήστο Γεωργάκα το σωμα-
τείο άρχισε να λειτουργεί, 
αναλαμβάνοντας τότε με το 
σωματείο της Πέλλας και τον 
Δημήτρη Κυριαζίδη από τη 
Δράμα, την πρωτοβουλία να 
δημιουργήσουν την Πανελ-
λήνια Ομοσπονδία Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων. 
Σε όλα αυτά τα χρόνια, από το 
διοικητικό συμβούλιο πέρα-
σαν συνάδελφοι οι οποίοι όχι 
απλά πρόσφεραν στο να στα-
θεί γερά στα πόδια του το συν-
δικαλιστικό κίνημα, αλλά με 
τις ιδέες και τις προτάσεις 
τους βοήθησαν τα μέγιστα 
ώστε πολλές από τις διεκδι-
κήσεις μας να γίνουν πραγμα-
τικότητα.

Αναγνωρίζετε κάποια κοινά 
σημεία του χθες με το σήμερα 
και κυρίως με το αύριο, που 
προδιαγράφεται ζοφερό για 
την κοινωνία μας, με την τρό-
ικα εν είδει «δικτάτορα» πά-
νω από τη χώρα μας;

Η πραγματικότητα είναι ότι 
όπως και τότε, ξεκινάμε σχε-
δόν από το μηδέν ξανά. Κατα-
κτήσεις μετά από αγώνες 
ετών καταργούνται, εν μία 
νυχτί, ελαφρά την καρδία, 
αδιαφορώντας για τις αγωνί-
ες των αστυνομικών εργαζο-
μένων. Πέραν αυτού, ένα άλλο 
κοινό σημείο 25 χρόνια μετά, 
είναι η αναζήτηση νέων τρό-
πων διεκδικήσεων και όπως 
τότε ο συνδικαλισμός ήταν 
ταμπού, έτσι και τώρα βλέ-
πουμε ότι για κάποιους είναι 
ταμπού το δικαίωμά μας στην 
απεργία.
Το συνδικαλιστικό κίνημα θα 
πρέπει να βρει τους τρόπους 
όπως και τότε ώστε να επανα-
φέρει το πάθος σε αυτούς που 
ξέχασαν τι κατακτήσαμε και 
να φέρει κοντά του όλους αυ-
τούς τους νέους που δεν ζήσα-
νε τα δύσκολα υπηρεσιακά 
χρόνια εκείνης της εποχής 
(ωράριο εργασίας, μεταθέσεις 
με το παραμικρό) αλλά και να 

πείσει την κοινωνία όπως τό-
τε ότι έχουμε την ωριμότητα 
και την υπευθυνότητα να δια-
χειριστούμε σωστά και αυτό 
το δικαίωμα.

Φοβάστε ακόμα και πιθανά 
πισωγυρίσματα, με περιορι-
σμούς των ελευθεριών μας, 
όταν βλέπουμε πόσο απρο-
κάλυπτα παρεμβαίνουν στη 
λειτουργία των κομμάτων 
και της κοινοβουλευτικής δι-
αδικασίας;

Εάν αυτή την ερώτηση μου την 
κάνατε πριν δυο χρόνια θα σας 
έλεγα αυτά κινούνται στη 
σφαίρα της φαντασίας. Δυστυ-
χώς όμως το όλο περιβάλλον 
που υπάρχει πλέον στη χώρα 
μας, οι ωμές παρεμβάσεις των 
ευρωπαίων (εταίρων και τροϊ-
κανών) πραγματικά μου δημι-
ουργούν το φόβο και την αγω-
νία για τον περιορισμό των 
συνδικαλιστικών μας ελευθε-
ριών και όχι μόνο.
Σε ένα περιβάλλον που χτυ-
πάει αλύπητα και καταργεί 
κοινωνικές κατακτήσεις 
ετών είναι επόμενο αυτοί που 
προσπαθούν να διαλύσουν 
τους εργαζόμενους να χτυ-
πούν πρώτα τους φύλακες 
των θεσμών είτε συκοφαντώ-

ντας τους μέσω των «παπαγά-
λων» τους είτε περιορίζοντας 
τις συνδικαλιστικές τους 
ελευθερίες.
Και ο μόνος τρόπος να μην το 
πετύχουν είναι η συσπείρωση 
των εργαζομένων γύρω από 
τους θεσμικούς αντιπροσώ-
πους τους. Πρέπει να περι-
φρουρήσουμε τις συνδικαλι-
στικές μας ελευθερίες λοιπόν, 
χωρίς να επαναπαυόμαστε.

Στην τελευταία σας Γενική 
Συνέλευση ποια θέματα σας 
απασχόλησαν και τι αποφά-
σεις λάβατε;

Το κυρίαρχο θέμα που συζη-
τήθηκε στη γενική συνέλευ-
ση, μέσα στον ορυμαγδό των 
ανατροπών των εργασιακών 
μας δικαιωμάτων και τον έκ-
δηλο φόβο των συναδέλφων 
για την επιβίωσή τους, ήταν οι 
τρόποι προάσπισης των κε-
κτημένων μας.
Αυτό που συζητήθηκε ήταν το 
δικαίωμα της απεργίας ως μέ-
γιστο όπλο για την προάσπιση 
των συμφερόντων μας, όπως 
αυτό τέθηκε στο τελευταίο Γε-
νικό Συμβούλιο της Ομοσπον-
δίας, και το θετικό είναι ότι 
ομόφωνα το Σώμα αποφάσισε 
να στηρίξει τις όποιες προ-

σπάθειες γίνουν προς την κα-
τεύθυνση της κατάκτησης 
αυτού του δικαιώματος. 
Από κει και πέρα συζητήθη-
καν και θέματα που απασχο-
λούν τοπικά τους συναδέλ-
φους και αποφασίστηκε τα 
όσα αναγράφονται στο ψήφι-
σμα της συνέλευσης να διεκ-
δικηθούν με τον πιο δυναμικό 
τρόπο.
Στη Γενική Συνέλευση κατα-
λυτική ήταν και η παρουσία 
του προέδρου της Ομοσπον-
δίας Χρήστου Φωτόπουλου ο 
οποίος με τον καλύτερο δυνα-
τό τρόπο εξήγησε στους συνα-
δέλφους τα όσα συμβαίνουν ή 
και θα συμβούν στο μέλλον.
Δε θα μπορούσα να μην ανα-
φερθώ και στην παρουσία του 
συναδέλφου του Απόστολου 
Ρίζου ο οποίος με τον δικό του 
γλαφυρό τρόπο και τις γνώ-
σεις του, ανέλυσε στους συνα-
δέλφους συνταξιοδοτικά και 
οικονομικά θέματα.

Ποιο μήνυμα θα θέλατε να 
στείλετε στους συναδέλφους 
σας στις άλλες περιοχές της 
χώρας μας;

Το μήνυμα που θα ήθελα να 
στείλω ως Κώστας Μαλλικό-
πουλος σε όλους τους συνα-

δέλφους μου ανά την επικρά-
τειά μας, είναι ενότητα και 
πάλι ενότητα. Στις δύσκολες 
ώρες που περνάμε δε χωράνε 
ούτε εγωισμοί ούτε εμπάθειες 
ούτε ματαιοδοξίες. 
Θα πρέπει όλοι μας να είμα-
στε πρώτα γύρω από τα σω-
ματεία μας και όλοι μαζί να 
είμαστε δίπλα στο διοικητικό 
συμβούλιο της Ομοσπονδίας 
μας. Άλλωστε η διχόνοια ιστο-
ρικά στο λαό μας έφερε μόνο 
δεινά.
Ως πρόεδρος της συνδικαλι-
στικής κίνησης θα ήθελα να 
μεταφέρω το παράπονο των 
συναδέλφων μου για τη μικρή 
συμμετοχή συναδέλφων στις 
πορείες που είναι κοντά στην 
Αθήνα, αφού όπως λένε τα 
παιδιά, δε μπορεί να ερχόμα-
στε 50 από τα 300 μέλη της 
Ξάνθης, κάνοντας 1.600χλμ σε 
μία μέρα και οι συνάδελφοι 
κοντινών νομών να απαξιώ-
νουν αυτήν την προσπάθεια.
Τέλος, θα ήθελα να στείλω και 
ένα μήνυμα σε όλους αυτούς 
που προσπαθούν να βάλουν 
τρικλοποδιές στο συνδικαλι-
στικό μας κίνημα, ότι έχουν 
γνώση οι φύλακες και στο τέ-
λος θα βγούμε ακόμα πιο δυ-
νατοί.

Να περιφρουρήσουμε  
τις συνδικαλιστικές μας ελευθερίες

«Θα ήθελα να μεταφέρω το παράπονο των συναδέλφων μου για τη μικρή συμμετοχή συναδέλφων  
στις πορείες που είναι κοντά στην Αθήνα. Δε μπορεί να ερχόμαστε 50 από τα 300 μέλη της Ξάνθης,  

κάνοντας 1.600χλμ σε μία μέρα και οι συνάδελφοι κοντινών νομών να απαξιώνουν αυτήν την προσπάθεια»
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Την άμεση παρέμβαση της ΠΟΑ-
ΣΥ προκάλεσε η καταγγελία της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-

λων Λέσβου για τις απαράδεκτες συν-
θήκες κάτω από τις οποίες γίνονται οι 
μεταγωγές κρατουμένων από Μυτι-
λήνη προς Αθήνα – Πειραιά και αντί-
στροφα.

« Ήδη σήμερα διατάσσεται μεταγω-
γή ποινικών κρατουμένων από Μυτι-
λήνη την 20:00 ώρα της 06/03/2012 με 
άφιξη στον Πειραιά την 08:00 πρωινή 
της 07/03/2012. Οι ίδιοι συνάδελφοι 
διατάσσονται να παραλάβουν κρατού-
μενους από Αθήνα με ώρα αναχώρη-
σης από Πειραιά την 21:00 ώρα της 
07/03/2012 και πιθανή ώρα επανόδου 
στη Μυτιλήνη πρωινές ώρες της 

08/03/2012, χωρίς να τους παρέχεται η 
δυνατότητα ανάπαυσης σε ξενοδοχείο 
ή άλλο κατάλυμα αφού δεν δικαιολο-
γούνται τα ανάλογα έξοδα διημέρευ-
σης.

Στην πράξη, δηλαδή, οι αστυνομικοί 
είναι άυπνοι για τριάντα δύο (32) και 
πλέον συνεχόμενες ώρες και εκτε-
λούν Υπηρεσία μεταγωγής δύο φορές 
με κρατουμένους, με ό,τι αυτό συνε-
πάγεται και με τον κίνδυνο πιθανής 
απόδρασης λόγω κοπώσεώς τους.

Το αυτό συμβαίνει και σε όλες τις 
μεταγωγές Υπηρεσιών της νησιωτι-
κής χώρας με αποτέλεσμα η Ομο-
σπονδία να γίνεται δέκτης πληθώρας 
διαμαρτυριών και καταγγελιών από 
τις εμπλεκόμενες Πρωτοβάθμιες Ορ-

γανώσεις. Η ως άνω ακολουθούμενη 
τακτική πέραν των όσων πλείστων 
κινδύνων για την ασφαλή μεταγωγή 
των κρατουμένων από κάθε πλευρά, 
εξοντώνει, εξουθενώνει και καταπο-
νεί σε μεγάλο βαθμό τους συνοδούς 
αστυνομικούς», ανέφερε μεταξύ άλ-
λων η ΠΟΑΣΥ σε έγγραφό της προς 
τον συνέχεια της χθεσινής καταγγελί-
ας – παρέμβασής μας προς τον Αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας Αντιστρά-
τηγο κ. Νικόλαο Παπαγιαννόπουλο.

Ακολούθησε άμεση συνάντηση των 
συναδέλφων που είχαν διατεθεί σε 
συγκεκριμένη μεταγωγή και του αντι-
προέδρου της Ομοσπονδίας κ. Γιώρ-
γου Βλάχου τόσο με τον κ. Αρχηγό, όσο 
και με τον Προϊστάμενο του Επιτελεί-

ου Αντιστράτηγο κ. Αδαμάντιο Σταμα-
τάκη.   Εκ μέρους της Ομοσπονδίας 
κατέστη σαφές ότι δεν θα συνεργή-
σουμε σε οποιαδήποτε διακινδύνευση 
της ζωής των συναδέλφων, τους οποί-
ους όλοι οφείλουμε να σεβόμαστε και 
να προστατεύουμε από κάθε αυθαίρε-
τη εντολή και ολιγωρία της διοίκησης.

Από την Ηγεσία αναγνωρίστηκε το 
πρόβλημα των μεταγωγών που ταλα-
νίζει τους συναδέλφους και υπήρξε 
δέσμευση ότι στο εξής θα πραγματο-
ποιείται διανυκτέρευση στην Αθήνα 
με την ανάλογη κάλυψη των εξόδων, 
ώστε να σταματήσει η απαράδεκτη 
κατάσταση των διπλών μεταγωγών 
και της καταπάτησης του ωραρίου ερ-
γασίας.

Οι θέσεις 
της ΠΟΑΣΥ  
για το θεσμό  
των κρίσεων
Η ΠΟΑΣΥ, λίγο πριν τις ετήσιες 
τακτικές κρίσεις των αξιωματι-
κών της Ελληνικής Αστυνομίας 
και με αφορμή τις δημόσιες δη-
λώσεις περί του αν έπρεπε να 
γίνουν ή όχι οι ετήσιες κρίσεις 
των αξιωματικών, με ανακοίνω-
σή της σημείωσε  ότι η Πολιτική 
και Φυσική Ηγεσία του Σώματος, 
δεν μερίμνησαν ούτε φέτος, 
ώστε να προστατευτεί η κορυ-
φαία αυτή διαδικασία της αξιο-
λόγησης της προσφοράς και των 
ικανοτήτων της διοίκησης αφε-
νός από έξωθεν παρεμβάσεις 
αφετέρου δε με την αλλαγή του 
παρωχημένου θεσμικού πλαισί-
ου κρίσεων και προαγωγών.

«Μάλιστα, έχοντας όλοι μας 
γίνει μάρτυρες ανεπίτρεπτων 
καταστάσεων τα προηγούμενα 
χρόνια, μόλις χθες, κατά τη συ-
νάντηση των Ομοσπονδιών με 
τον Υπουργό Προστασίας του 
Πολίτη κ. Χρήστο Παπουτσή, θί-
ξαμε το μείζον αυτό ζήτημα, υπο-
στηρίζοντας την πάγια θέση της 
Ομοσπονδίας μας για ριζική αλ-
λαγή του ισχύοντος πλαισίου 
αξιολόγησης του αστυνομικού 
προσωπικού.

Η Ομοσπονδία μας τάσσεται 
ανεπιφύλακτα υπέρ της αντικει-
μενικοποίησης και του εκδημο-
κρατισμού της όλης διαδικασίας 
ώστε χωρίς έξωθεν παρεμβάσεις 
να αναδεικνύονται στα ανώτατα 
αξιώματα της ΕΛ.ΑΣ. οι άριστοι 
και όχι οι φερόμενοι ως αρεστοί 
της εκάστοτε κυβέρνησης. Επί-
σης, προτείνουμε τη θεσμική κα-
τοχύρωση μιας διαδικασίας 
ακρόασης και επιλογής του Αρ-
χηγού του Σώματος από αρμόδια 
επιτροπή του Κοινοβουλίου, ενώ 
συγκεκριμένες προτάσεις για τις 
κρίσεις των αξιωματικών και τη 
βαθμολογική εξέλιξη και αξιολό-
γηση όλου του αστυνομικού 
προσωπικού, διεξοδικά υποβάλ-
λαμε και με τη συνολική μας 
πρόταση για τη Μεταρρύθμιση 
της Ελληνικής Αστυνομίας.

Είναι καιρός, αντί να παρακο-
λουθούμε τις συνήθεις κοκορο-
μαχίες για την επιλογή  Αρχηγού 
ή άλλων ανωτάτων αξιωματι-
κών, να γίνει μια σοβαρή συζή-
τηση εντός του Σώματος εφόσον 
ενδιαφερόμαστε πραγματικά για 
την αξιοπρέπεια και την τιμή του 
ένστολου.

Άλλωστε, εκείνο που ενδιαφέ-
ρει τον Ελληνικό Λαό, είναι το 
αποτέλεσμα των αποφάσεων και 
των πράξεων όλων μας και όχι η 
όποια παραμονή ή μη, σε θέσεις 
και μάλιστα ανεξάρτητα από τον 
αν αξιολογείται θετικά ή αρνητι-
κά η συμβολή ενός εκάστου στην 
εύρυθμη λειτουργία των αστυνο-
μικών υπηρεσιών».

Όχι μεταγωγές 
σε συνθήκες 
δουλείας
Η ΠΟΑΣΥ απέσπασε δέσμευση του Αρχηγείου ότι θα 
διορθωθεί η κατάσταση. Παρακολουθούμε τις εξελίξεις

ΕΠΙβΑΛΛΟΜΕνη 
ΑΠΑνΤηΣη γΙΑ ΤΟ Μ.Τ.Σ. 
ΣΕ ΕνΩΣΕΙΣ ΑΠΟΣΤρΑΤΩν 
ΣΤρΑΤΙΩΤΙΚΩν 
Την άμεση απάντηση της Ομο-
σπονδίας μας προκάλεσαν οι αιτι-
άσεις της Ανεξάρτητης Κίνησης 
Στρατιωτικών και της Ανεξάρτητης 
Ένωσης Αποστράτων Ενόπλων Δυ-
νάμεων σχετικά με τα αιτήματά 
μας για το ΜΤΣ.

«Είτε το αντιλαμβάνεστε είτε όχι, 
το αίτημά μας για αναλογική εκ-
προσώπηση στη Διοίκηση του Με-
τοχικού Ταμείου Στρατού το επι-
βάλλουν οι αρχές της Δημοκρατί-
ας. Οι κλειστές Διοικήσεις τις οποί-
ες εσείς υπερασπίζεστε και 
προφανώς θέλετε να τις καταστή-
σετε άμοιρες ευθυνών για το σημε-
ρινό χάλι, έχουν τεράστια ευθύνη 
για το σημερινό κατάντημα εις βά-
ρος των χιλιάδων μετοχομερισμα-
τούχων.Επίσης, οι κοινωνικοί πό-
ροι προέρχονται από την αιματηρή 
φορολογία του ελληνικού λαού 
που επιθυμείτε, ως αυτόκλητοι 
προστάτες, να οικειοποιηθείτε, πα-
ρουσιάζοντάς τους δήθεν ως απο-
κλειστικά δική σας εισφορά, προ-
βαίνοντας έτσι σε αυθαίρετη αντι-
ποίηση του θεσμικού ρόλου σας.

Είναι γνωστό ότι επί χρόνια η 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. και η Π.Ο.ΑΞΙ.Α. αγωνί-
ζονται για τη βιωσιμότητα και την 
εξυγίανση του Μετοχικού Ταμείου 
Στρατού, ενάντια σε διάφορα κατε-
στημένα και αναχρονιστικές νοο-
τροπίες, ενώ εσείς όταν ήσασταν 
στην ενέργεια προφανώς σιωπού-
σατε.Σε κάθε περίπτωση, το Συνδι-
καλιστικό μας Κίνημα θα συνεχίσει 
με σοβαρότητα και υπευθυνότητα 
τον δίκαιο αγώνα του.

Ενόψει της συζήτησης και ψήφι-
σης στη Βουλή σχεδίου νόμου 
που περιλαμβάνει διατάξεις 

που ικανοποιούν υπερώριμα αιτήμα-
τά μας, η ΠΟΑΣΥ με νεώτερα έγγραφα 
και ενέργειές της, πιέζει το υπουργείο 
Προστασίας του Πολίτη και το Αρχη-
γείο να προωθήσουν βελτιωτικές προ-
τάσεις που αφορούν την βαθμολογική 
εξέλιξη των ανθυπαστυνόμων, ζήτημα 
που διαλαμβάνεται ήδη στο προανα-
φερόμενο νομοσχέδιο.

Η Ομοσπονδία τονίζει ότι η συγκε-
κριμένη προτεινόμενη ρύθμιση δεν 
αντιμετωπίζει στο σύνολο τις ανισότη-
τες και αδικίες που μέχρι σήμερα πα-
ρατηρούνται. Έτσι ένας αριθμός συνα-
δέλφων αυτού του βαθμού θα εξακο-
λουθήσει να αντιμετωπίζεται άνισα 
και άδικα εξαναγκαζόμενος και πάλι 
για την δικαίωσή του να προσφεύγει 
στη δικαιοσύνη, δαπανώντας σ’ αυτή 
τη δύσκολη οικονομική περίοδο ση-
μαντικό χρηματικό ποσό.

 Η Ομοσπονδία έγκαιρα από τον 
Οκτώβριο του 2011 με σχετικό έγγρα-
φό της ζήτησε την αντιμετώπιση του 
προαναφερομένου ζητήματος προτεί-
νοντας πέραν των άλλων την ακόλου-
θη ρύθμιση: «Αρχαιότεροι στο βαθμό

Ανθυπαστυνόμοι αυτών που προά-
γονται με τις διατάξεις του παρόντος 
μπορούν, ύστερα από αίτησή τους που 
υποβάλλεται εντός ενός μηνός μετά 
την δημοσίευση της διαταγής περί 

προαγωγής Ανθυπαστυνόμων στο 
βαθμό του Υπαστυνόμου Β’, να προα-
χθούν στο βαθμό του Υπαστυνόμου Β’, 
ανεξαρτήτως χρόνου πραγματικής 
υπηρεσίας από την κατάταξή τους».

Όμως. ούτε η ανωτέρω πρόταση, ού-
τε και όσα διαλαμβάνονται στα σχετι-
κά έγγραφά μας (σ.σ. αναφέρονται 
αριθμοί πρωτοκόλλου) έχουν ληφθεί 
μέχρι στιγμής υπόψη στη διαμόρφω-
ση της συμπεριλαμβανομένης στο 
νομοσχέδιο ρύθμισης, με αποτέλεσμα 
η Ομοσπονδία μας να εξακολουθεί να 
γίνεται δέκτης παραπόνων συναδέλ-
φων Ανθυπαστυνόμων και προτάσε-
ων Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών μας.

Σχετικές προς τούτο είναι οι προτά-
σεις των Ενώσεων Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης, Φθιώτι-
δας, Ροδόπης και Σάμου τις οποίες 
παρακαλούμε όπως λάβετε υπόψη 
στην τελική διαμορφούμενη ρύθμιση 
για να εξαλειφθούν οι παρατηρούμε-
νες ανισότητες – αδικίες».

Όπως, είναι ήδη γνωστό, η Ομο-
σπονδία έχει στείλει επιστολές και 
στα πολιτικά κόμματα και ζητά να 
υποστηρίξουν με την ψήφο τους, την 
ικανοποίηση των παρακάτω αιτημά-
των:

1) Νομοθετική Ρύθμιση για προ-
αγωγή Αστυφυλάκων Ανακριτι-
κών Υπαλλήλων

2) Εξαίρεση καταβολής παραβό-
λου.

Αστυνομικός υπάλληλος που υπο-
βάλλει μήνυση για τα κατ’ έγκληση 
διωκόμενα αδικήματα που διαπράτ-
τονται σε βάρος του κατά την εκτέλε-
ση της υπηρεσίας του, απαλλάσσεται 
από την υποχρέωση της κατάθεσης 
του παραβόλου του Δημοσίου κατά 
την υποβολή της εγκλήσεως.

3)  Άμεση ρύθμιση της εκπρο-
σώπησής μας στο Δ.Σ. του Μ.Τ.Σ. 
με την τροποποίηση και διεύρυνση 
της σύνθεσης του Δ.Σ. σε έντεκα μέ-
λη ώστε εκ μέρους των μετόχων της 
Ελληνικής Αστυνομίας να συμμετέ-
χουν δύο υπηρεσιακοί εκπρόσωποι 
που θα ορίζονται με απόφαση του 
Αρχηγού, δύο εκπρόσωποι των μετό-
χων που θα ορίζονται από τις οικείες 
Ομοσπονδίες Αστυνομικών, καθώς 
και ένας εκ των μερισματούχων της 
ΕΛ.ΑΣ. που θα ορίζεται από την οι-
κεία Ομοσπονδία τους, με τους ανα-
πληρωτές τους.

4) Να υπάρξει νομοθετική ρύθμι-
ση για την εξασφάλιση και εξόφλη-
ση των κονδυλίων για τα οφειλόμε-
να οδοιπορικά έξοδα παρελθόντων 
ετών.

5) Ρύθμιση για τέκνα αστυνομι-
κών σε μόνιμη διαθεσιμότητα

6) Αναγνώριση ως χρόνου πραγ-
ματικής υπηρεσίας του χρόνου που 
μεσολάβησε από την κατάταξη έως 
τον διορισμό αστυνομικού προσωπι-
κού.

αγώνας δρόμου για τη βαθμολογική 
εξέλιξη των ανθυπαστυνόμων
Αλλεπάλληλες πιέσεις της ΠΟΑΣΥ προς την Ηγεσία  
να αποδεχτεί το αίτημα για να μην αδικούνται οι συνάδελφοί μας
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Οκαθηγητής Εργατικού Δικαί-
ου κ. Αλέξης Μητρόπου-
λος, χαρακτήρισε κολοβή 

την αναγνώριση του συνδικαλιστι-
κού δικαιώματος των αστυνομικών. 

«Οι αστυνομικοί, κυρίες και κύρι-
οι, όπως και οι άλλοι 
υπηρετούντες στα 
Σώματα Ασφαλείας, 
είναι προεχόντως ερ-
γαζόμενοι. Αυτή η 
προέχουσα ιδιότητα, 
δίνεται πλέον και σε 
στρατιωτικούς, σε 
μακρές περιόδους 
ειρήνης. Όλοι οι συ-
νάδελφοί σας προσ-
διορίζονται  με την 
παροχή εξαρτημέ-
νης εργασίας, πλήτ-
τονται εισοδηματικά 
και κοινωνικά με αυ-
τήν την ιδιότητα, εξε-
λίσσονται και συνταξιοδοτούνται 
από μία θέση εργασίας. Δεν θα ήταν 
υπερβολή να πούμε, ότι από την 
άποψη της εργασιακής επιδείνω-
σης, πληρώνετε περισσότερο από 
πολλούς άλλους εργαζόμενους τα 
δεινά της κρίσης και της ύφεσης του 
μνημονίου. Η συνεχής περικοπή 
στους μισθούς και τις συντάξεις, 
κατ’ εφαρμογή της συνταγής της 
εσωτερικής υποτίμησης, καθώς και 
της αρχής του ανταγωνιστικού απο-
πληθωρισμού των μισθών, της πιο 
ακραίας, επιθετικής σήμερα νεοφι-
λελεύθερης αρχής που είναι κυρί-

αρχη στο μνημόνιο, έχουν δημιουρ-
γήσει και σε εσάς και στις οικογέ-
νειές σας, πολλά προβλήματα αξιο-
πρεπούς διαβίωσης, πλην του ότι 
έχουν επιβαρύνει πολύ το αστυνομι-
κό έργο. Όχι μόνο εξ αιτίας της έλ-

λειψης μέσων, αλλά 
και λόγω της διαρ-
κούς κοινωνικής 
αναστάτωσης, που 
συνοδεύεται και από 
την αύξηση της 
εγκληματικότητας».

Τόνισε δε ότι στα 
πλαίσια της επικεί-
μενης συνταγματι-
κής αναθεώρησης, 
πρέπει να αναγνω-
ριστεί το δικαίωμα 
της απεργίας και 
στους υπηρετούντες 
στα Σώματα Ασφα-
λείας. Αυτό το δικαί-

ωμα είναι που ουσιαστικοποιεί τις 
συνδικαλιστικές μας ελευθερίες. 
Εάν ασκείται χωρίς περιορισμούς 
και πρόσθετες απαγορεύσεις, προ-
άγει τα συμφέροντα των εργαζομέ-
νων και ωθεί την διοίκηση στην 
εφαρμογή εργονομικών συστημά-
των και δικαίων ανταμοιβών. Η 
απαγόρευση του απεργιακού δι-
καιώματος στα Σώματα Ασφαλεί-
ας, απηχεί σήμερα αναχρονιστικές 
και ξεπερασμένες αντιλήψεις, που 
δεν έχουν θέση στην σύγχρονη 
εποχή μας. Σε καιρούς μάλιστα που 
το χρεοκοπημένο δογματικά και 

Νέους ορίζοντες ανοίγει η 
πρωτοβουλία της ΠΟΑΣΥ 
για την κατοχύρωση του 

δικαιώματος της απεργίας, αρκεί 
όλοι εμείς που πιστεύουμε στη 
συνδικαλιστική ιδέα και στο διαρ-
κές όραμα για έναν αστυνομικό 
πρώτα πολίτη και μετά ένστολο, 
χωρίς εκπτώσεις στις δημοκρατι-
κές του αρχές και πεποιθήσεις, να 
κλείσουμε τα αυτιά μας στις σει-
ρήνες και να αγωνιστούμε για να 
πετύχουμε το στόχο μας.  Ο «σπό-
ρος» ρίχτηκε με τις επιστημονικά 
τεκμηριωμένες ομιλίες των δια-
κεκριμένων καλεσμένων της 
Ομοσπονδίας στο Διευρυμένο Γε-
νικό Συμβούλιο της 8&9 Φεβρου-

αρίου 2012 (ιστορικές ημέρες 
όπως ήταν και η 8/9 Οκτωβρίου 
του 2002 για όσους ενθυμούνται 
τα γεγονότα της Πλατείας Συντάγ-
ματος) και βεβαίως με τις τοποθε-
τήσεις των εκπροσώπων των 
Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών 
μας.  Μια πρώτη γεύση το αναγνω-
στικό κοινό της Νέας Αστυνομίας 
μπορεί να πάρει διαβάζοντας σή-
μερα τις παρεμβάσεις των συ-
νταγματολόγων κ.κ. Γιώργου Κα-
τρούγκαλου και Σπύρου Βλαχό-
πουλου, του εργατολόγου Α. Μη-
τρόπουλου και του πρώην 
Αντιπροέδρου της Βουλής Λουκά 
Αποστολίδη. Τα απομαγνητοφω-
νημένα πρακτικά των εργασιών 

του Διευρυμένου Γενικού Συμβου-
λίου, όπως ανακοίνωσε ήδη ο 
πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, θα τυπωθούν και θα 
αποσταλούν στα σωματεία για πε-
ραιτέρω επεξεργασία και προβλη-
ματισμό.Είναι στο χέρι μας να κα-
τακτήσουμε το δικαίωμα της 
απεργίας, όπως χιλιάδες άλλοι 

συνάδελφοί μας στις πέντε ηπεί-
ρους. Μέχρι και στο Ριο ντε Τζανέ-
ιρο αστυνομικοί και πυροσβέστες 
έκαναν απεργία εκείνες τις μέρες. 
Αλλά ένα πράγμα πρέπει να ξέ-
ρουμε: Η ΠΟΑΣΥ δεν θα πετύχει 
τίποτε, αν δεν στηριχθεί η πρωτο-
βουλία της από τις Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις της.  Εκεί είναι η δύ-

ΣτουΣ δρομουΣ 
του αγώνα ρίχτηκε  
ο «ΣποροΣ» 
τηΣ απεργίαΣ
Είναι στο χέρι μας 
να πετύχουμε, 
αρκεί όλες οι 
Πρωτοβάθμιες  
Οργανώσεις να 
εργαστούν για τον 
κοινό μας στόχο

Υπέρ της κατάργησης  
της απόλυτης απαγόρευσης

Κατά τον συνταγματολόγο κ. 
Σπύρο Βλαχόπουλο, η συ-
νταγματική απαγόρευση περι-

λαμβάνει κάθε μορφή απεργίας, ακό-
μα και αν δεν ονομά-
ζεται απεργία, όπως 
είναι η πιστή τήρηση 
των κανονισμών 
ασφαλείας, υγιεινής 
κλπ, ή η αποχή από 
αρμοδιότητες δευτε-
ρεύουσας φύσεως, 
που δεν έχουν να κά-
νουν με τον πυρήνα 
της αστυνομικής 
δραστηριότητας όταν 
γίνεται κατόπιν απο-
φάσεων συνδικαλι-
στικών σωματείων.

Στη συνέχεια ση-
μείωσε ότι η τακτική 
των δικαστικών λειτουργών να κατε-
βαίνουν από την έδρα είναι ευθέως 
αντισυνταγματική ενώ αντέκρουσε 
και την άποψη που υποστήριξε ο κ. 
Κατρούγκαλος περί καταργητικού 
συνταγματικού εθίμου. «Το μόνο συ-
νταγματικό έθιμο το οποίο επιτρέπε-
ται είναι το συμπληρωματικό συνταγ-
ματικό έθιμο, δηλαδή το έθιμο εκείνο 
το οποίο συμπληρώνει κενά τα οποία 
υφίστανται στο Σύνταγμα. Όχι το έθιμο 
εκείνο, το οποίο έρχεται σε αντίθεση 
με ρητές διατάξεις του Συντάγματος».

Αναφερόμενος στη συνέχεια στο τι 
ισχύει στα άλλα Ευρωπαϊκά κράτη, 

συμφώνησε κι αυτός ότι είναι λίγα τα 
Συντάγματα εκείνα Ευρωπαϊκών κρα-
τών, τα οποία απαγορεύουν  ρητώς και 
ειδικώς, την απεργία των αστυνομι-

κών υπαλλήλων. 
«Όσο έψαξα, βρήκα 
τα εξής τρία, πλην βε-
βαίως του Ελληνι-
κού: η Τσεχία, η Σλο-
βακία και η Κύπρος. 
Τα περισσότερα Ευ-
ρωπαϊκά Συντάγμα-
τα, καθιερώνουν βε-
βαίως το δικαίωμα 
της απεργίας, προ-
βλέπουν όμως ότι ο 
νομοθέτης μπορεί να 
θεσπίσει τους ανα-
γκαίους κατά την 
κρίση του περιορι-
σμούς. Έτσι λοιπόν, 

αυτό προβλέπεται, χωρίς να αναφέρο-
νται ρητώς οι αστυνομικοί υπάλληλοι, 
και χωρίς να απαγορεύεται ρητά και 
ειδικά για τους  αστυνομικούς υπαλ-
λήλους η απεργία, έτσι ισχύει π.χ. σύμ-
φωνα με το Σύνταγμα της Γαλλίας, της 
Ιταλίας, της  Ισπανίας, της Πορτογαλί-
ας, Σουηδίας, Πολωνίας, Ουγγαρίας, 
Σλοβενίας, Λιθουανίας, Εσθονίας και 
πολλών άλλων κρατών.

Σε επίπεδο διεθνούς δικαίου, βε-
βαίως προστατεύεται το δικαίωμα 
της απεργίας, όπως στον Ευρωπαϊκό 
Κοινωνικό Χάρτη, όπως στο Σύμφω-
νο για τα Οικονομικά, Κοινωνικά και 

Μορφωτικά Δικαιώματα, προβλέπε-
ται όμως η δυνατότητα θέσπισης πε-
ριορισμών, όχι απ’ ευθείας θέσπιση 
περιορισμών, η δυνατότητα θέσπι-
σης περιορισμών, μέσω της κοινής 
νομοθεσίας». 

Για το επίμαχο δε θέμα της αναθεώ-
ρησης του Συντάγματος, σύμφωνα με 
το αίτημα της ΠΟΑΣΥ, τόνισε ότι προς 
σ’ αυτήν την κατεύθυνση, δηλαδή «την 
κατάργηση της απόλυτης απαγόρευ-
σης της απεργίας των αστυνομικών 
υπαλλήλων, νομίζω συνηγορούν δύο 
κυρίως στοιχεία. Το πρώτο έχει να κά-
νει με το γεγονός ότι όπως προανέφε-
ρα, τα περισσότερα ευρωπαϊκά Συ-
ντάγματα δεν απαγορεύουν ήδη σε 
επίπεδο Συντάγματος την απεργία των 
Αστυνομικών, αφήνουν το ζήτημα να 
ρυθμιστεί από τον κοινό νομοθέτη. Και 
βεβαίως, υπάρχουν πολλές αρμοδιό-
τητες τις οποίες ασκεί και σήμερα η 
Ελληνική Αστυνομία, οι οποίες είναι 
διοικητικής φύσεως και δεν έχουν να 
κάνουν με την κύρια αποστολή της, η 
οποία είναι η πάταξη του εγκλήματος 
και η εμπέδωση της δημόσιας τάξης 
και ασφάλειας. 

Όλα αυτά είναι ζητήματα τα οποία 
θα πρέπει να συζητηθούν κάποια στιγ-
μή νομίζω, με νηφαλιότητα, και η ση-
μερινή εκδήλωση είναι μία πολύ καλή 
αφορμή, να ανοίξουμε έναν επιστημο-
νικό διάλογο, εκτός από τον συνδικα-
λιστικό, αλλά και έναν επιστημονικό 
διάλογο για το θέμα αυτό».

οί αΣτυνομίκοί είναί 
προεχοντώΣ εργαζομενοί
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Ο πρώην Αντιπρόεδρος της Βουλής των 
Ελλήνων κ. Λουκάς  αποστολίδης χαρα-
κτήρισε «κατάλοιπο» την απόλυτη συ-
νταγματική αναφορά, ότι απαγορεύε-
ται το δικαίωμα της απεργίας στους 
ένστολους και τόνισε ότι ο Ευρωπαϊκός 
Κοινωνικός Χάρτης, που έχει γίνει απο-
δεκτός από τη χώρα μας,  με τα άρθρα 
5 και 6, δεν επιτρέπει σε κανένα κράτος 
να περιορίζει σε τέτοιο απόλυτο βαθμό 
το δικαίωμα της απεργίας. Παρότρυνε 
δε την Ομοσπονδία να προβεί σε πρα-
κτικές ενέργειες- προσφυγές που μπο-
ρούν να ανατρέψουν πολλά πράγματα, 
λαμβάνοντας υπόψη ότι το δικαίωμα 
της απεργίας είναι αναγκαιότητα. Σύμ-
φωνα με το άρθρο 5 του Ευρωπαϊκού 
Κοινωνικού Χάρτη, τα συμβαλλόμενα 
μέρη -και η Ελλάδα δηλαδή- αναλαμβά-

νουν την υποχρέωση ώστε η εθνική 
νομοθεσία να μην προσβάλει, αλλά 
ούτε να εφαρμόζεται με τέτοιον τρόπο 
που να προσβάλει την ελευθερία της 
απεργίας, στο μέτρο στο οποίο οι εγγυ-
ήσεις που προβλέπονται σ’ αυτό το άρ-
θρο, θα εφαρμόζονται στην Αστυνομία, 
στα μέλη των Ενόπλων Δυνάμεων και το 
μέτρο στο οποίο θα μπορούσαν να 
εφαρμοστούν σ’ αυτήν την κατηγορία 
προσώπων, καθορίζονται επίσης από 
την εθνική νομοθεσία ή ρύθμιση. Συνε-
πώς, στην προκειμένη περίπτωση πρό-
κειται για νομοθετικό κείμενο υπερ-
κρατικό, που έχει ισχύ ακόμα και πάνω 
από το Σύνταγμα. Γι’ αυτό επιβάλλεται 
να ασκηθεί πίεση στην πολιτική  ηγεσία 
με στόχο την αναγνώριση του Κοινωνι-
κού Χάρτη. «Η άποψή μου λοιπόν είναι, 

πέρα από τις θεωρίες, ότι καμία πολιτι-
κή εξουσία, -και αυτό σας το λέω υπη-
ρετώντας το χώρο της εξουσίας πολλά 
χρόνια-, δεν χαρίζεται στο χώρο των 
εργαζομένων, και ιδιαίτερα στο χώρο 
που λέγεται κοινωνική δημοκρατία. Και 
λέω ότι η κοινωνική δημοκρατία ζει μο-
νάχα από τους θεσμούς της, τους ανε-
ξάρτητους θεσμούς της. Και αν αληθεύ-
ει αυτό που λένε οι διάφοροι 
κοινωνιολόγοι και φιλόσοφοι, ότι είναι 
τα βάθρα της δημοκρατίας, το Κοινο-
βούλιο, η Τοπική Αυτοδιοίκηση και ο 
Συνδικαλισμός, αγαπητοί φίλοι, με όλον 
τον σεβασμό για την στολή που φοράτε, 
για το κρίσιμο λειτούργημα που ασκεί-
τε, η  κοινωνική δημοκρατία τρέφεται 
με οξυγόνο, και το οξυγόνο είναι οι 
ενεργοί πολίτες».

Ελάχιστα Συντάγματα περιλαμ-
βάνουν την απόλυτη απαγόρευ-
ση της απεργίας στους αστυνο-

μικούς, όπως το ελληνικό Σύνταγμα, 
τόνισε ο συνταγματολόγος κ. Γιώργος 
Κατρούγκαλος στο Διευρυμένο Γενι-
κό Συμβούλιο, χαρακτηρίζοντας απο-
λίθωμα, τους περιορισμούς που έχουν 
τεθεί στο άρθρο 23.

Στις περισσότερες περιπτώσεις, σύμ-
φωνα με τον ίδιο, το θέμα έχει αφεθεί 
προς ρύθμιση στον κοινό νομοθέτη, 
ανάλογα με τις αντιλήψεις που επικρα-
τούν σε κάθε κοινωνία και σε κάθε επο-
χή. Να σημειωθεί δε ότι το Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο των Δικαιωμάτων του Αν-
θρώπου, αναγνωρίζει γενικά ως ανε-
κτούς, περιορισμούς που είναι ανα-
γκαίοι σε μία δημοκρατική κοινωνία, 
για την περιφρούρηση άλλων αξιών, 
όπως π.χ. η συνέχεια της δημόσιας 
υπηρεσίας, η δημόσια ασφάλεια. Απο-
δοκιμάζει όμως τους απόλυτους περι-
ορισμούς, ως αντίθετους και στην ου-
σία του δικαιώματος της απεργίας και 
στην αρχή της αναλογικότητας.«Η γε-
νική τάση ποια είναι; Δίπλα σε χώρες 
που πάντοτε επιτρεπόταν η απεργία 
στα Σώματα Ασφαλείας, όπως είναι το 
Βέλγιο ή η Ολλανδία, βλέπουμε τα τε-
λευταία χρόνια μία τάση να αντιστρέ-
φονται οι απαγορεύσεις εκεί που ίσχυ-
αν. Χαρακτηριστικό παράδειγμα το 
Ηνωμένο Βασίλειο, όπου η γενική απα-
γόρευση της απεργίας, που είχε επι-
βληθεί το 1918 μετά από μία μεγαλειώ-
δη απεργία της αστυνομίας, στην οποία 
συμμετείχε κατά υπολογισμούς, το 99% 
του Σώματος, μετά από πάνω από 90 
χρόνια παρόμοιας γενικής απαγόρευ-
σης, προτάθηκε ξανά στα Σωματεία των 
ενστόλων αστυνομικών, η νομιμοποί-
ηση του δικαιώματος της απεργίας, αν 
και είναι αλήθεια, ως αντάλλαγμα σε 
οικονομικές περικοπές!»

Στη συνέχεια ο κ. Κατρούγκαλος 
απέδωσε την απόλυτη απαγόρευση 
του άρθρου 23 του δικού μας Συντάγ-
ματος στη γενικότερη καχυποψία που 
υπήρχε αμέσως μετά την κατάρρευση 

της χούντας στη χώρα μας, απέναντι 
στον συνδικαλισμό και πρόσθεσε ότι 
τέτοιες απόψεις απηχούν αντιλήψεις 
που και σήμερα υπάρχουν σε κλάδους 
του δημοσίου δικαίου. «Στη Γερμανία 
π.χ. γενικά η απεργία των δημοσίων 
υπαλλήλων είναι ουσιαστικά απαγο-
ρευμένη. Τι αντανακλούν αυτές οι πε-
ποιθήσεις; Την αντίληψη ότι η δημό-
σια διοίκηση, και ακόμα περισσότερο 
εκείνος ο στενός πυρήνας της που 
σχετίζεται με την τήρηση της τάξης και 
της ασφάλειας, πρέπει να είναι στεγα-
νοποιημένη απέναντι στην κοινωνία. 
Αυτό που γίνεται στην εποχή που το 
γερμανικό κράτος, αρχικά το Πρωσικό 
κράτος, μετά η ενοποιημένη Γερμανία, 
δεν πέρασε από μία δημοκρατική επα-
νάσταση, που θα κατοχύρωνε ως αρχή 
την ελευθερία και ως εξαίρεση τους 
περιορισμούς. Το σύγχρονο Γερμανικό 
κράτος οργανώθηκε, είναι αλήθεια, 
στη βάση κανόνων δικαίου, αλλά στη 
βάση κανόνων δικαίου που δεν είχαν 
επιβληθεί από μία δημοκρατική, ελεύ-
θερη επανάσταση. 

Εκείνη λοιπόν η αντίληψη ήθελε τον 
δημόσιο υπάλληλο, και πολύ περισσό-
τερο τον ένστολο, ειδικό πολίτη, ο 
οποίος ταυτόχρονα είχε ειδικά προνό-
μια. Ήταν υπόθεση και είναι, να είναι 
δημόσιος υπάλληλος στην Γερμανία. 
Αλλά ως αντάλλαγμα αυτών των προ-
νομίων, να είναι απομονωμένος από 
τους υπόλοιπους πολίτες και να αντι-

λαμβάνεται τον εαυτό του σαν μία 
προέκταση του κράτους και όχι σαν 
πολίτη με στολή. Αυτές οι αντιλήψεις 
είναι πια απολύτως μειοψηφικές στο 
επίπεδο του Ευρωπαϊκού Δημοσίου 
Δικαίου, ακόμα και αν επιβιώνουν 
στην Γερμανία. Η αντίληψη των ενστό-
λων, η αντίληψη που έχει το Δίκαιο για 
τους ενστόλους, είναι ότι είναι πρώτα 
πολίτες και μετά ένστολοι. Και ακρι-
βώς αυτές οι τάσεις είναι που αποτυ-
πώνονται και στην εξέλιξη αυτή του 
δικαίου, για την οποία σας μίλησα».

Σχολιάζοντας την τοποθέτηση του 
Αρχηγού της ΕΛ.ΑΣ., είπε « Έχει ένα 
δίκιο, στο ότι δεν είσαστε εργαζόμενοι 
όπως οι άλλοι, η ασφάλεια των πολι-
τών είναι και αυτή συνταγματικά κα-
τοχυρωμένη. Δεν επιτρέπεται να δια-
κοπεί η παροχή αυτής της υπηρεσίας. 
Αυτό όμως το ξέρουμε σαν μία γενική 
αρχή του Συνταγματικού Δικαίου, για 
κάθε δημόσια υπηρεσία, η οποία πα-
ρέχει βασικές ανάγκες στο κοινωνικό 
σύνολο. Και το ηλεκτρικό ρεύμα και το 
νερό πρέπει να φτάσουν στο σπίτι μας, 
ακόμα και αν απεργούν οι υπάλληλοι 
στις αντίστοιχες υπηρεσίες.

Γι’ αυτόν τον λόγο, το σύγχρονο δίκαιο 
δέχεται τη στάθμιση των αγαθών. Δέχε-
ται την δυνατότητα να απεργήσει ο πο-
λίτης δημόσιος υπάλληλος ή ένστολος 
και ταυτόχρονα το δικαίωμά του αυτό, η 
ελευθερία του, που είναι απαραίτητη για 
να μπορέσει να διεκδικήσει τα συνδικα-
λιστικά του δικαιώματα, να συνδυάζεται 
με την εξασφάλιση τουλάχιστον του 
minimum των υπηρεσιών που προορί-
ζεται να προσφέρει στους πολίτες. Ακρι-
βώς γι’ αυτόν τον λόγο, έχουμε προσω-
πικό ασφαλείας σε οποιαδήποτε αντί-
στοιχη δημόσια υπηρεσία ασκείται το 
δικαίωμα της απεργίας. Αυτό γίνεται και 
σε όλες τις άλλες ευρωπαϊκές χώρες, 
όπως σας είπα, από χρόνια, ήδη από τις 
αρχές του προηγούμενου αιώνα, κατο-
χυρώνεται το δικαίωμα της απεργίας 
των αστυνομικών. Δεν καλούμαστε, 
επομένως, να ανακαλύψουμε την πυρί-
τιδα, ούτε σ’ αυτό το πεδίο. Τα δύο αυτά 

δικαιώματα, το δικαίωμα στην ασφά-
λεια των πολιτών και το δικαίωμα στην 
συνδικαλιστική ελευθερία και στην 
απεργία των ενστόλων, μπορούν κάλλι-
στα να συνδυαστούν».

οι δικαστές
Στη συνέχεια αναφέρθηκε στην από-
λυτη απαγόρευση του Συντάγματος 
που ισχύει και για τους δικαστικούς 
λειτουργούς, που έχουν καταφέρει με 
διάφορους τρόπους την άσκηση του 
δικαιώματος απεργίας, χωρίς  ο 
υπουργός Δικαιοσύνης να έχει ασκή-
σει πειθαρχική δίωξη κατά των δικα-
στών. « Έχω διατυπώσει λοιπόν, σε 
ανύποπτη στιγμή, ώστε να μην κινδυ-
νεύω να κατηγορηθώ ότι κολακεύω 
τώρα το αίτημα της Ομοσπονδίας σας, 
ότι έχει διαμορφωθεί σχετικό καταρ-
γητικό συνταγματικό έθιμο υπέρ της 
ελευθερίας, υπέρ του δικαιώματος των 
δικαστικών λειτουργών να απεργούν. 
Και για την ταυτότητα του νομικού λό-
γου, δεδομένου ότι η ρύθμιση αυτή 
βρίσκεται ακριβώς, και για σας και γι’ 
αυτούς, στην ίδια συνταγματική ρύθ-
μιση, η άποψή μου είναι ότι έχει υπάρ-
ξει καταργητικό συνταγματικό έθιμο 
που βεβαίως, για λόγους ασφάλειας 
δικαίου, θα πρέπει ρητά να αναγνωρι-
στεί στην επικείμενη συνταγματική 
αναθεώρηση, με την κατάργηση της 
συγκεκριμένης αυτής ρύθμισης. 

Σε κάθε περίπτωση, εν όψει αυτού 
του κατά την γνώμη μου, υπό διαμόρ-
φωση, τουλάχιστον, καταργητικού συ-
νταγματικού εθίμου, θεωρώ ότι δικαί-
ωμα απεργίας για εκείνες τις λειτουρ-
γίες του Αστυνομικού Σώματος, που 
δεν είναι άμεσα συναρτημένες με την 
προστασία της δημόσιας τάξης, όλα 
αυτά τα διοικητικά καθήκοντα, τα 
οποία καλούνται οι αστυνομικοί να 
ασκήσουν, από την επίδοση δικογρά-
φων μέχρι τις δουλειές γραφείου, που 
θα μπορούσαν κάλλιστα να ανήκουν 
σε αρμοδιότητες απλών πολιτικών 
υπαλλήλων, δεν επεκτείνεται η από-
λυτη συνταγματική απαγόρευση».

Απολίθωμα η συνταγματική απαγόρευση
Η αντίληψη που έχει το Δίκαιο για τους ενστόλους, είναι ότι είναι πρώτα πολίτες και μετά ένστολοι, 
τονίζει ο συνταγματολόγος Γιώργος Κατρούγκαλος

ο ευρωπαϊκός κοινωνικός χάρτης δεν επιτρέπει απόλυτους περιορισμούς

ναμή της και όχι μόνο στη 
Μεσογείων, όπως τεχνηέ-
ντως προβάλουν κάποιοι 
ανώνυμοι επικριτές που πα-
ριστάνουν τους συναδέλ-
φους, κρυπτόμενοι πίσω από 
την ανωνυμία και την «ασυ-
λία» που τους παρέχεται, με 
το αζημίωτο βεβαίως.

κυβερνητικά, αλλά κυρίαρχο ακό-
μα και εκδικητικό νεοφιλελεύθε-
ρο πρόταγμα, επελαύνει και δια-
λύει τις κοινωνίες, κυρίως όμως 
ιδιωτικοποιεί τις λειτουργίες του 
κράτους, ακόμη δε και αυτή την 
ασφάλεια, που αποτελεί κατ’ εξο-
χήν δημόσιο αγαθό, η συνταγμα-
τική κατοχύρωση της πλήρους 
συνδικαλιστικής ελευθερίας με 
σεβασμό των ιδιαιτεροτήτων του 
κλάδου, αποτελεί αναγκαία προ-
ϋπόθεση για την άμυνα της οργα-
νωμένης κοινωνίας  και του δη-
μόσιου εργασιακού συστήματος.

Κατά συνέπεια, η νέα ανώτερη 
φάση δράσης του αστυνομικού 
συνδικαλισμού πρέπει να έχει σή-
μερα δύο κεντρικούς προσανατο-
λισμούς. Αφ’ ενός μεν, να επιδιώ-
κει την περισσότερη κοινωνικο-
ποίηση του Σώματος με την ανά-
δειξη του κοινωνικού προσώπου 
των μελών του, σε μία περίοδο 
αυταρχικοποίησης των καθεστώ-
των και αφ’ ετέρου να κατακτήσει 
πλήρες δικαίωμα συνδικαλιστι-
κής δράσης, με τη θεσμική ανα-
γνώριση του δικαιώματος της 
απεργίας. Όσα έργα είναι εκτός 
κανονισμών εργασίας, δεν αποτε-
λούν και νόμιμη υποχρέωση των 
αστυνομικών και ναι μεν η ιδιορ-
ρυθμία του αστυνομικού έργου 
δεν υπακούει πολλές φορές σε 
τυπικά ωράρια, πλην όμως, ουδείς 
δικαιούται να προσπερνά ως πα-
ραπληρωματικό  δικαίωμα της 
διοίκησης, την άνευ εργασιακού 
και οικονομικού ανταλλάγματος 
παροχή από τον εργαζόμενο αστυ-
νομικό, αυτής της υπεραξίας».
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Να υψώσουμε 
τείχος στην 
εξαθλίωση
Θέλουμε την έμπρακτη αλληλεγγύη  
του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου.  
Αγωνιούμε για τη Δημοκρατία μας  
και αγωνιζόμαστε για την αναβάθμιση  
της Ελληνικής Αστυνομίας.

Με ισχυρούς συμβολισμούς 
και πολλαπλά μηνύματα 
πραγματοποιήσαμε στις 

28/02/2012 στην Αθήνα μια ακόμα 
Πανελλαδική συγκέντρωση όλων 
των ενστόλων, εκφράζοντας την κα-
θολική διαμαρτυρία μας για την κα-
τεδάφιση του κοινωνικού κράτους, 
των εργασιακών σχέσεων και των 
οικονομικών περικοπών που πλήτ-
τουν πλέον ολόκληρη την αστυνομι-
κή οικογένεια, τους γονείς, τα αδέρ-
φια μας, τα παιδιά μας, όλους τους 
συμπολίτες μας.

Όπως τόνισε ο πρόεδρος της ΠΟ-
ΑΣΥ στην ομιλία του, απευθυνόμε-
νος προς τους συναδέλφους και τις 
συναδέλφισσες, που ανταποκρίθη-
καν στο κάλεσμα των Ομοσπονδιών 
και έδωσαν δυναμικό «παρών» στην 
Πλατεία Κολοκοτρώνη, η διαμαρτυ-
ρία ήταν, ήταν η φυσιολογική συνέ-
χεια των εκδηλώσεων διαμαρτυρίας 
για τις αποφάσεις της κυβέρνησης 
και των τροϊκανών που ξεκινήσαμε 
από πέρυσι το καλοκαίρι, με τις πα-
ραστάσεις διαμαρτυρίας στις πρε-
σβείες της Γερμανίας, της Γαλλίας 
και τα γραφεία της αντιπροσωπείας 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής στην 
Αθήνα. Παρά τις έντονες διαμαρτυ-
ρίες μας, συνεχίζουν ωστόσο την 
ίδια πολιτική των περικοπών, ανα-
τρέποντας το βιοτικό επίπεδο των 
ενστόλων και υπονομεύοντας τη 
λειτουργία των αστυνομικών υπηρε-
σιών. Να υποθέσουμε ότι αυτή τη 
φορά θα τύχει καλύτερης αντιμετώ-
πισης το Ψήφισμα που επιδόθηκε 
στην αντιπρόεδρο της Βουλής κ. Ρο-
δούλα Ζήση και θα ληφθούν υπόψη 
τα αιτήματά μας;

Οι ένστολοι δεν παραιτούνται του 
αγώνα τους, απεναντίας, πεισμώ-
νουν και εκδηλώνουν με κάθε αφορ-
μή την αντίθεσή τους. Αυτό έγινε και 
με αφορμή την επίσκεψη στην Αθή-
να του προέδρου του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου, κ. Martin Schulz, ο 
οποίος είχε διαδοχικές συναντήσεις 
με την πολιτειακή και πολιτική ηγε-
σία του τόπου. Με την επιστολή που 
του απευθύναμε τον καλέσαμε να 
μεταφέρει την αγανάκτησή μας 
στους Ευρωπαίους Βουλευτές και να 
μεριμνήσει για την έμπρακτη εκδή-
λωση αλληλεγγύης προς το λαό και 
τη χώρα μας, όπως επιβάλλουν τα 

ιδεώδη και οι καταστατικές- ιδρυτι-
κές πράξεις και αρχές της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης.

Στο πλαίσιο αυτό, εκφράζοντας 
την έντονη ανησυχία μας για την πο-
ρεία του ευρωπαϊκού χώρου και τις 
παρατηρούμενες εκπτώσεις ακόμα 
και στη λειτουργία της Δημοκρατί-
ας, κάψαμε μπροστά στον Άγνωστο 
Στρατιώτη τη λαομίσητη σημαία της 
ναζιστικής Γερμανίας -σβάστικα-, 
τονίζοντας ότι αγωνιζόμαστε για να 
μην υπάρξει η παραμικρή μετάλλα-

ξη της σημαίας της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, που κυματίζει εδώ και τρεις 
δεκαετίες δίπλα στη Γαλανόλευκη, 
ενώνοντας αντί να χωρίζει τους λα-
ούς της Γηραιάς Ηπείρου σε πλούσι-
ους και παρίες.

Οι χειροπέδες
Για άλλη μια φορά διατρανώσαμε 
επίσης την απόφασή μας να αγωνι-
στούμε για την αναβάθμιση του ρό-
λου της Ελληνικής Αστυνομίας, ως 
απηνή διώκτη του εγκλήματος και 

δη του εγκλήματος του «λευκού κο-
λάρου» και των λυμεώνων του εθνι-
κού μας πλούτου, ώστε να μην έχουν 
διακοσμητικό χαρακτήρα οι χειρο-
πέδες της υπηρεσιακής μας εξάρτη-
σης. Αυτήν την Αστυνομία θέλουμε 
να υπηρετήσουμε και όχι εκείνη που 
μας επιφυλάσσουν οι εκπρόσωποι 
των αγορών και της διεθνούς τοκο-
γλυφίας, κόντρα στα συμφέροντα 
του λαού μας, οδηγώντας μας σε 
αλήστου μνήμης εποχές της κατοχι-
κής μπότας. 

Είμαστε περήφανοι
Η ΠΟΑΣΥ κάλεσε τέλος τις  συνα-
δέλφισσες και τους συνάδελφους, 
να αισθάνονται υπερήφανοι για τη 
δράση τους και το δυναμικό «πα-
ρών» που δώσαμε και πάλι στην 
Αθήνα, παρά τις αντίξοες καιρικές 
συνθήκες, παρά τις ύβρεις και τις 
συκοφαντίες που δεχόμαστε, τις δυ-
σκολίες που αντιμετωπίζουμε για 
την εκπροσώπησή τους με τον καλύ-
τερο τρόπο και την ικανοποίηση των 
δίκαιων αιτημάτων μας.
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Μας χρωστάτε, δεν σας χρωστάμε!
Το Ψήφισμα της πανελλαδικής διαμαρτυρίας

Την τελευταία στιγμή κι ενώ εί-
χαμε εξαγγείλει την πανελλα-
δική συγκέντρωση διαμαρτυ-

ρίας, ο τότε υπουργός Προστασίας 
του Πολίτη κ. Χρήστος Παπουτσής 
κάλεσε στις 23/2/2012 τα προεδρεία 
των Ομοσπονδιών προκειμένου να 
τα ενημερώσει ότι «είναι εντελώς 
ανυπόστατες οι πληροφορίες ότι 
μειώνονται οι μισθοί του ένστολου 
προσωπικού των Σωμάτων Ασφα-
λείας με το νομοσχέδιο του Υπουρ-
γείου Οικονομικών που ψηφίζεται 
την ερχόμενη Τρίτη». 

«Δεν υπάρχει σχετική ρύθμιση» 
δήλωσε, ενώ ανακοίνωσε ότι η συ-
ζήτηση για τα ειδικά μισθολόγια θα 
πραγματοποιηθεί το Μάιο και θα 
χρειαστεί νέα νομοθετική ρύθμιση 
τον Ιούνιο, σύμφωνα με τον προ-
γραμματισμό που υλοποιεί η Κυ-
βέρνηση για τη μείωση των δημο-
σίων δαπανών. Και αφού πρόσθεσε 
ότι έχει ζητήσει σε διάφορα επίπε-
δα (Κυβέρνηση, Ευρωπαϊκή Ένωση 
κλπ) την εξαίρεση των Σωμάτων 
Ασφαλείας από τις μισθολογικές 
περικοπές και τον περιορισμό των 
προσλήψεων, αναγνωρίζοντας ότι 

οι ένστολοι έχουν υποστεί «επανει-
λημμένες θυσίες στη μισθολογική 
τους κατάσταση και έχουν ξεπερά-
σει τα όρια της προσωπικής αντο-
χής τους», μας παρέδωσε το πόρι-
σμα της μεικτής Επιτροπής που 
επεξεργάστηκε την πρότασή μας 
για το ειδικό μισθολόγιο, σημειώ-
νοντας ότι η σχετική δαπάνη είναι 
στο πλαίσιο των εγγεγραμμένων 
πιστώσεων στον προϋπολογισμό 
του 2012 και δεν προκαλεί νέα επι-
βάρυνση.

Δεδομένου, ωστόσο, ότι μόλις την 
προηγουμένη ημέρα στο υπουργείο 
Οικονομικών μας ανακοίνωναν ότι 
στο υπό κατάθεση νομοσχέδιο για 
τις περικοπές των μισθολογικών 
δαπανών του δημόσιου τομέα προ-
βλέπεται, όπως αναφέρεται και στο 
νέο Μνημόνιο, μια περικοπή της 
τάξεως του 10% για όλα τα ειδικά 
μισθολόγια, χωρίς να είναι σε θέση 
να προσδιορίσουν τον τρόπο εφαρ-
μογής των περικοπών και ποιους 
συγκεκριμένα αφορούν, είμαστε 
υποχρεωμένοι όχι μόνο να διατη-
ρήσουμε τις επιφυλάξεις μας, αλλά 
και να υψώσουμε φωνή διαμαρτυ-

ρίας: για τις περικοπές που έγιναν, 
γι’ αυτές που ήδη γίνονται, αλλά και 
γι’ αυτές που θα γίνουν, αφού όλοι 
πια αναγνωρίζουν ότι δεν τους 
βγαίνει ο λογαριασμός. 

Οι χθεσινές διαβεβαιώσεις του 
υπουργού Προστασίας του Πολίτη, 
θα είναι ένδειξη «συμπαράστασης» 
στον αγώνα μας, μόνο εφόσον απο-
δειχθεί εμπράκτως τις αμέσως προ-
σεχείς ημέρες ότι η Κυβέρνηση δεν 
μας οδηγεί τεχνηέντως στο εκτελε-
στικό απόσπασμα. Κατά την ψήφι-
ση των νομοσχεδίων του υπουργεί-
ου Οικονομικών, αλλά και με την 
ψήφιση του νομοσχεδίου του 
Υπουργείου Προστασίας του Πολί-
τη, που περιλαμβάνει συγκεκριμέ-
νες θετικές νομοθετικές μας προ-
τάσεις, Κυβέρνηση και Πολιτικά 
Κόμματα οφείλουν να υψώσουν 
τείχος ασφαλείας γύρω από τα Σώ-
ματα Ασφαλείας. Να μην ψηφίσουν 
μισθούς πείνας των 585 ευρώ για 
κανέναν συνάδελφο και συναδέλ-
φισσά μας. Έχουμε χρέος να συνεχί-
σουμε πιο δυναμικά την αντίστασή 
μας, κλείνοντας τα αυτιά μας στις 
όποιες σειρήνες.

Μας χρωστάτε, δεν σας 
χρωστάμε! Ο αγώνας 
μας δεν είναι συντεχνι-

ακός. Εκφράζει την αγωνία μας 
για διαρκή προσφορά στο κοινω-
νικό σύνολο και στην πατρίδα 
μας. Αυτό το μήνυμα στείλαμε 
στην κυβέρνηση και στους τροϊ-
κανούς με το ψήφισμα της συ-
γκέντρωσης της 28ης Φεβρουα-
ρίου 2012, τονίζοντας την αγωνι-
στική μας διάθεση για την απο-
τροπή των περικοπών που 
προβλέπουν τα μνημόνιά τους, 
ήτοι:
• μείωση κατά 205 εκατ. ευρώ 

των ειδικών μισθολογίων 
(10%)

• νέα μείωση συντάξεων κατά 
12% για τις άνω των 1.300 ευρώ, 
καθώς και των  επικουρικών, 
ένας Θεός οίδε, πόσο 

• νέα περικοπή των δαπανών του 
Προϋπολογισμού του υπουρ-
γείου Προστασίας του Πολίτη 
τουλάχιστον κατά 30 εκατ. ευ-
ρώ με ό,τι αυτό συνεπάγεται 
στη λειτουργία των Υπηρεσιών 
μας,

• νέο ασφαλιστικό και άγνωστο 
τι άλλο απεργάζονται ερήμην 
μας!

•περιορισμό των εκλογικών δα-
πανών, με πλήρη κατάργηση 
του εκλογικού επιδόματός μας, 
παρότι η συμβολή μας στην δι-
αδικασία είναι καθοριστική 
και κατά πολύ μεγαλύτερη 
από κάθε άλλο εμπλεκόμενο.
Να σημειώσουμε επίσης ότι 

πάγια αιτήματά μας είναι:
• Αναγνώριση του επαγγέλματός 

μας ως επικίνδυνου και ανθυ-
γιεινού.

• Προστασία του πενιχρού εισο-
δήματός μας, αλλά και θεσμο-

θέτηση ενός δίκαιου μισθολο-
γίου χωρίς ανισότητες με αφε-
τηρία τον Βασικό Μισθό για 
πέντε (5) ημέρες εργασίας του 
Αστυφύλακα – Λιμενοφύλακα 
- Πυροσβέστη στα 900 €, όπως 
επιστημονικά έχει καταγραφεί 
στην πρότασή μας. 

• Εφαρμογή των όρων Υγιεινής 
και Ασφάλειας που υφίστανται 
μόνο «στα χαρτιά», για την δια-
σφάλισή μας από τους πλεί-
στους καθημερινούς κινδύ-
νους.

• Πραγματική αναδιάρθρωση 
των Υπηρεσιών με κάλυψη 
όλων των κενών οργανικών 
θέσεων. 

• Αναβάθμιση της εκπαίδευσης 
και των Σχολών μας. 

• Αναθεώρηση του ισχύοντος συ-
στήματος κρίσεων – προαγω-
γών - με ένα δίκαιο και αδιά-
βλητο σύστημα που θα παρέ-
χει όλα τα εχέγγυα της ανάδει-
ξης - ανέλιξης των άξιων και 
ικανών. 

• Η βιωσιμότητα των Ασφαλιστι-
κών Ταμείων, όπως αυτή του 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού, 
είναι ζητήματα εκ των ων ουκ 
άνευ. Για την κατάντια αυτή 
κάποιοι πρέπει να λογοδοτή-
σουν. Απαιτούνται άμεσες λύ-
σεις μακριά από καιροσκοπι-
σμούς και συντεχνιακές λογι-
κές. 

ΝΑΙ στις αξιοπρεπείς συντάξεις. 
ΝΑΙ στην εκ βάθρων ανασυγκρό-
τηση των Σωμάτων Ασφαλείας 
με όρους κοινωνίας για τη δια-
σφάλιση της αποστολή μας, της 
εργασιακής μας αξιοπρέπειας 
και την θωράκιση του αγαθού 
της ασφάλειας, ως δημόσιου και 
κοινωνικού αγαθού.

Όχι σε μισθούς πείνας  
των 585 ευρώ
Έργα και όχι λόγια ζήτησαν οι Ομοσπονδίες από τον κ. Χρήστο Παπουτσή

Απαιτούμε πραγματική αλληλεγγύη 
προς τη χώρα μας 
Τι αναφέρεται στην επιστολή προς τον πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου

Tην έμπρακτη αλληλεγγύη του 
Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου 
ζήτησαν οι Ομοσπονδίες 

μας από τον πρόεδρό του κ. 
Martin Schulz κατά την επίσημη 
επίσκεψή του στη χώρα μας.

Με δημόσια επιστολή τους, οι 
Ομοσπονδίες τονίζουν ότι ο ίδιος, 
με αφορμή την επίσκεψή του 
στην πολύπαθη χώρα μας, εξέ-
φρασε την αλληλεγγύη του προς 
τον ελληνικό λαό, αναγνωρίζο-
ντας ότι πράγματι διέρχεται μια 
πολύ δύσκολη περίοδο.

«Τονίσατε, επίσης, ότι η συν-
δρομή προς την Ελλάδα είναι για 
το συμφέρον όχι μόνο της χώρας 
μας, αλλά και προς το ευρύτερο 
ευρωπαϊκό συμφέρον, θεωρώ-
ντας ότι η εφαρμογή της δέσμης 
χρηματοοικονομικών μέτρων 
που εγκρίθηκε πρόσφατα, θα δώ-
σει στην Ελλάδα την ευκαιρία να 
ξεκινήσει την οικονομική της 
ανάκαμψη.

Δυστυχώς, επιτρέψτε μας να δι-
ατηρήσουμε τις επιφυλάξεις μας 
και να μη συμμεριστούμε την αι-
σιοδοξία σας, για δυο βασικούς 
λόγους. Αφενός διότι βιώνουμε 
ήδη τα καταστροφικά αποτελέ-

σματα της ύφεσης, αφετέρου δε 
επειδή καλούμασ τε εμείς, ο 
απλός λαός, να πληρώσουμε τα 
βάρη μιας κρίσης που άλλοι προ-
κάλεσαν και οι οποίοι εξακολου-
θούν να μένουν στο απυρόβλητο.

Γνωρίζετε ασφαλώς ότι άλλοι, 
αρμοδιότεροι ημών, προβάλλουν 
ατράνταχτα επιχειρήματα όσον 
αφορά αυτή καθ’ αυτή τη δημο-
κρατικότητα της διαδικασίας που 
ακολουθείται, θέτοντας εν αμφι-
βόλω ακόμα και αυτή τη δημο-
κρατική λειτουργία του πολιτεύ-
ματός μας. Ο λαός μας πρέπει να 
γνωρίζετε ότι είναι πολύ θυμωμέ-
νος κι εμείς ως εργαζόμενοι στο 
χώρο των Σωμάτων Ασφαλείας 
καλούμαστε διαρκώς να σταθού-
με απέναντί του, δεχόμενοι έντο-
νες επιθέσεις, που φτάνουν στα 
όρια της απειλής κατά της ζωής 
των συναδέλφων μας.

Θα μπορούσαμε να σας αναφέ-
ρουμε ακόμα πολλά για τη δρα-
ματική κατάσταση που βιώνουμε 
ως ένστολοι πολίτες. Ιδιαίτερα 
όμως σας επισημαίνουμε, κλείνο-
ντας την επιστολή μας, ότι αγωνι-
ούμε για το μέλλον της πατρίδας 
μας. 

Τα μέτρα λιτότητας και οι διαρ-
κείς περικοπές των προϋπολογι-
σμών όλων των τομέων της οικο-
νομίας δημιουργούν ανασφαλές 
περιβάλλον, γεννούν εγκληματι-
κότητα και διαφθορά, αυξάνουν 
τους κινδύνους ατυχημάτων με 
ανθρώπινες απώλειες, ενώ ο στό-
χος υποτίθεται ότι είναι το εντε-
λώς αντίθετο: Η ανάπτυξη και η 
διαφάνεια στη λειτουργία της οι-
κονομίας.

Με όλο το σεβασμό προς το 
πρόσωπο και την ιδιότητά σας, ως 
Προέδρου του Ευρωπαϊκού Κοι-
νοβουλίου σας καλούμε να συμ-
μεριστείτε τις αγωνίες μας και να 
μεριμνήσετε για την εκδήλωση 
έμπρακτης αλληλεγγύης προς τη 
χώρα μας και το λαό της, όπως 
επιβάλλεται άλλωστε από τα ευ-
ρωπαϊκά ιδεώδη και τους κατα-
στατικούς χάρτες της ίδιας της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Το αίτημά μας αυτό διατρανώ-
νουμε και σήμερα με την Πανελ-
λαδική μας συγκέντρωση διαμαρ-
τυρίας στην Αθήνα. Σας καλούμε 
να το λάβετε υπόψη σας και να το 
μεταφέρετε στο Ευρωπαϊκό Κοι-
νοβούλιο».
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Ασχοληθείτε επιτέλους σοβαρά 
με την ασφάλεια του συναδέλφου
Η ΠΟΑΣΥ τιμά τους Ήρωες αστυνομικούς και απαιτεί από την Πολιτεία να επιτελέσει το χρέος της

Με τις ευχές όλων μας η Πο-
λιτεία να ασχοληθεί επιτέ-
λους σοβαρά με το λειτούρ-

γημα που επιτελούμε για να μην 
θρηνήσουμε άλλα θύματα, τελέστη-
κε από τις Ομοσπονδίες μας στον 
Ιερό Ναό Παμμεγίστων Ταξιαρχών, 
η καθιερωμένη επιμνημόσυνη δέη-
ση και η οφειλόμενη απότιση φόρου 
τιμής στους αδικοχαμένους συνα-
δέλφους μας στο βωμό του καθήκο-
ντος.

« Έχει χρέος ο αστυνομικός να 
πράττει το καθήκον, να δίνει και τη 
ζωή του και να ζητάει τι ως αντάλ-
λαγμα; Τίποτε. Το μόνο που ζητά 
είναι να ενδιαφέρεται γι’ αυτόν η 
Πολιτεία. Να τον διασφαλίζει από 
τους κινδύνους που αντιμετωπίζει, 
ώστε απερίσπαστα να προσφέρει το 
αγαθό της ασφάλειας στον κάθε πο-
λίτη, στον απλό πολίτη που σήμερα 
βάλλεται όσο ποτέ άλλοτε», τόνισε 
στον επιμνημόσυνο λόγο του ο πρό-
εδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φω-
τόπουλος.

Στη συνέχεια ζήτησε να αναλογι-
στούμε όλοι, τι έχουμε πράξει από 
την προηγούμενη επιμνημόσυνη δέ-
ηση που έγινε στον ίδιο χώρο, ώστε 
να περιορίσουμε την έκθεση των 
αστυνομικών στον κίνδυνο. «Άλλοι 
τρεις συνάδελφοί μας χάθηκαν από 
πέρυσι. Τι κάναμε ως πολιτική και 
φυσική ηγεσία για να περιορίσουμε 
την έκθεση στον κίνδυνο; Πέραν τού-
του μας έχει προβληματίσει επίσης 
πόσοι άλλοι προέβησαν στο απονε-
νοημένο διάβημα και χάθηκαν πρό-
ωρα από κοντά μας; Μας έχει προ-
βληματίσει το γεγονός ότι τον τελευ-
ταίο μήνα πέφτουν οι σφαίρες σαν το 
χαλάζι; Είχαμε σοβαρά τραυματία 
συνάδελφο, μόλις τις τελευταίες ημέ-
ρες στο Μεγάλο Πεύκο».

Το λόγο πήραν στη συνέχεια ο Αρ-
χηγός της Ελληνικής Αστυνομίας κ. 
Νικόλαος Παπαγιαννόπουλος και 
ο Γ.Γ. Δημόσιας Τάξης κ. Ελευθέριος 
Οικονόμου, οι οποίοι αναφέρθηκαν 
στην σημασία της εκδήλωσης, απο-
σιωπώντας το γεγονός ότι η Ημέρα 
Μνήμης καθιερώθηκε με απαίτηση 
της ΠΟΑΣΥ.  Ο εκπρόσωπος του Αρ-
χιεπισκόπου Επίσκοπος Βελεστί-

νου Δαμασκηνός χαρακτήρισε από 
την πλευρά του τους αστυνομικούς 
σπονδυλική στήλη της πολιτείας 
που βρίσκονται μπρος σε κάθε 
εμπόδιο και κίνδυνο για να βοηθή-
σουν και τον τελευταίο πολίτη. 
Όπως τόνισε, «στεκόμαστε με ευ-
γνωμοσύνη ενώπιον όσων έπεσαν 
στο βωμό του καθήκοντος, χρειαζό-

μαστε ανθρώπους που θα μας στηρί-
ξουν, ανθρώπους που θα έχουν ιδα-
νικά. Και οι άνθρωποι της Ελληνικής 
Αστυνομίας είναι άνθρωποι των 
ιδανικών, της πίστης προς το Θεό, 
της ευσέβειας και της αγάπης προς 
τον πλησίον.

Συνεχίστε αυτόν τον αγώνα και μην 
αμφιβάλλετε, πίσω από τους ανθρώ-

πους είναι ο Θεός και όταν είναι μαζί 
μας ο Θεός, να μη φοβόμαστε τίποτε. 
Ευχόμαστε και εκ μέρους του Μακα-
ριωτάτου Αρχιεπισκόπου, ο Θεός να 
αναπαύει τις ψυχές τους, ο Θεός να 
στηρίζει όλους τους γενναίους για να 
σταθούμε στο ύψος μας σ’ αυτή τη 
δύσκολη εποχή να ζήσουμε με αγάπη 
όλοι στην πολιτεία του Θεού».

Την οικονομική ενίσχυση της οι-
κογένειας του αείμνηστου 
Γραμματέα Δημοσίων Σχέσεων 

της ΠΟΑΣΥ Κυριακούλη Γρηγοράκου 
αποφάσισε το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας, 
καθώς επίσης και οι Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις.

Στο Διευρυμένο Γενικό Συμβούλιο 
της 8/9 Φεβρουαρίου 2012, ο ταμίας 
της Ομοσπονδίας κ. Γρηγόρης Μπα-

κάρας ενημερώνοντας τους συναδέλ-
φους είπε μεταξύ άλλων: «Τον Κυριά-
κο όλοι τον γνωρίζαμε, ήταν φίλος 
αγαπητός σε όλους. Σαν ύστατο χρέος 
απέναντί του, και σε αναγνώριση του 
αγώνα του, προτείνεται έκτακτη κρά-
τηση από κάθε μέλος, τουλάχιστον 1,5 
ευρώ. Όποιες Πρωτοβάθμιες Οργα-
νώσεις επιθυμούν μεγαλύτερο χρη-
ματικό ποσόν κράτησης από κάθε 

μέλος, ή όποιες δεν επιθυμούν καν, 
θα παρακαλέσουμε πολύ, μέχρι τις 
25.2 το αργότερο, να μας γνωρίσουν 
εγγράφως τις αποφάσεις τους».

Να σημειωθεί ότι η διαχείριση του 
αντιστοιχούντος ποσού θα κρατηθεί 
για κάθε Ένωση προκειμένου να κα-
τατεθεί στη συνέχεια σε λογαριασμό 
που έχει ανοιχθεί στο όνομα των παι-
διών του.

Οικονομική ενίσχυση των παιδιών του αγαπημένου φίλου μας

«ΈφυγΈ» ΑνΑπΑντΈχΑ 
Ο ΗλίΑς τΟυλίτςΗς

Βαρύ το χτύπημα του θανά-
του για το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα, καθώς μέσα 

σε λίγο χρονικό διάστημα πεν-
θούμε και πάλι έναν συνάδελφο 
συνδικαλιστή.

Πριν συνέλθουμε από τον 
απροσδόκητο χαμό του Κούλη 
Γρηγοράκου, μια αναπάντεχη 
τραγωδία στη Βοιωτία ήρθε να 
βυθίσει στο 
πένθος την 
αστυνομική 
οικογένεια. Ο 
πρώην πρόε-
δρος και μέ-
λος του Δ.Σ. 
της Ένωσης 
Α σ τ υ ν ο μ ι -
κών Υπαλλή-
λων Νομού 
Β ο ι ω τ ί α ς 
Ηλίας Τουλίτσης, βρήκε τραγικό 
θάνατο ενώ έκανε υποβρύχιο 
ψάρεμα με δυο φίλους του στην 
περιοχή Αλυκή Βοιωτίας. Οι φί-
λοι του είδαν ξαφνικά το άψυχο 
κορμί του να επιπλέει και παρά 
τις υπεράνθρωπες προσπάθειές 
τους δεν κατάφεραν να τον επα-
ναφέρουν στη ζωή. Το αγαπημέ-
νο του σπόρ έμελλε να σημαδέ-
ψει για πάντα τη ζωή του.

«Διακατεχόμενοι από βαθιά 
θλίψη βρισκόμαστε στη δυσάρε-
στη θέση να ανακοινώσουμε το 
χαμό του εκλεκτού συναδέλφου 
και συναγωνιστή Τουλίτση Ηλία, 
ο οποίος άφησε την τελευταία 
του πνοή χθες 04/03/2012 και 
απογευματινές ώρες, ενώ έκανε 
αυτό που από μικρό παιδί αγα-
πούσε, θαλάσσιες δραστηριότη-
τες» ανακοίνωσε το σωματείο 
του, τονίζοντας επίσης:

«Ο αδικοχαμένος συνάδελφος 
υπηρέτησε το Αστυνομικό Σώμα 
και επί σειρά ετών το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα ως πρόεδρος 
της Ένωσης Αστυνομικών υπαλ-
λήλων Βοιωτίας και αντιπρόσω-
πος στην Πανελλήνια Ομοσπον-
δία Αστυνομικών Υπαλλήλων, 
έχοντας κερδίσει την εκτίμηση 
των συναδέλφων και συμπολι-
τών μας για την διαρκή και ανι-
διοτελή συμμετοχή στον κοινό 
μας αγώνα. Σύσσωμο το Δ.Σ. και 
τα μέλη της Ένωσης Αστυνομι-
κών υπαλλήλων Βοιωτίας, εκ-
φράζουμε την βαθύτατη και ειλι-
κρινή θλίψη μας και τα συλλυ-
πητήρια μας στους γονείς και 
οικείους του».

Η νεκρώσιμη ακολουθία 
εψάλλει στον Ιερό Ναό Αγίου 
Κωνσταντίνου και Ελένης στο 
χωριό Ύπατο Θηβών, όπου πλή-
θος συναδέλφων και φίλων τον 
συνόδευσαν στην τελευταία του 
κατοικία. Την Ομοσπονδία εκ-
προσώπησε ο πρόεδρος Χρή-
στος Φωτόπουλος και ο αντι-
πρόεδρος Γιώργος Βλάχος. 

Φίλε και συνάδελφε Ηλία ας 
είναι ελαφρύ το χώμα που σε 
σκεπάζει.
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Πάγια εισφορά για τα θύματα προτείνει η σάμος

Η Ένωση Αστυνομικών Σάμου 
προτείνει ως ελάχιστο φόρο 
τιμής στα θύματα του καθήκο-

ντος την καθιέρωση έκτακτης εισφο-
ράς ύψους τουλάχιστον 2 ευρώ ανά 
μέλος.  «Μακάρι η πολιτεία να μας εί-
χε εξασφαλίσει όλους με μία ασφά-
λεια ζωής η οποία θα μας έκανε να 
ενεργήσουμε ακόμη πιο απρόσκοπτα 
κατά την εκτέλεση των καθηκόντων 
μας. Ακόμη όμως και αν κάτι τέτοιο 
δεν έχει συμβεί μέχρι και σήμερα, αυ-

τό από μόνο του δεν θα πρέπει να κά-
νει όλους εμάς τους υπόλοιπους να 
μεμψιμοιρούμε και να παραμένουμε 
στην αδράνεια. Θα πρέπει να στηρί-
ζουμε ο ένας τον άλλο...Είναι το ελάχι-
στο χρέος τιμής που πρέπει να εκπλη-
ρώσουμε προς κάθε πεσόντα συνά-
δελφο με το να σταθούμε αλληλέγγυ-
οι απέναντι στην οικογένειά του και 
σε αυτούς που αφήνει πίσω... Θα μπο-
ρούσαμε να είμαστε εμείς στην θέση 
του», σημειώνει το σωματείο.

Επίσης, έπειτα από σύγκληση του 
Δ.Σ του σωματείου, αποφασίστηκε 
ομόφωνα η κράτηση του ποσού των 
1,50 ευρώ από τα μέλη του, ως ελάχι-
στο δείγμα αναγνώρισης της προσφο-
ράς του Γραμματέα Δημοσίων Σχέσε-
ων της Π.Ο.ΑΣ.Υ.  Κυριακούλη Γρηγο-
ράκου, με σκοπό την οικονομική ενί-
σχυση της οικογένειάς του.

Σας παρακαλούμε  να γνωστοποιή-
σετε  την πρότασή μας  στις υπόλοιπες 
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις, για την εισα-

γωγή αυτής στα Δ.Σ. των Ενώσεών 
τους και  να μας γνωρίσετε τα αποτε-
λέσματα αυτής. Κατ’ αυτόν τον τρόπο, 
ο χαμός του αείμνηστου συναδέλφου 
Κυριακούλη Γρηγοράκου θα αποτελέ-
σει την αρχή και το έναυσμα της 
έμπρακτης αναγνώρισης, τουλάχι-
στον από εμάς, αφού η πολιτεία δεν 
επιδεικνύει τέτοιου είδους ευαισθη-
σίες για την προσφορά των συναδέλ-
φων που θυσιάζουν το πολυτιμότερο 
αγαθό τους, εν ώρα υπηρεσίας». 

Ημέρα περισυλλογής 
για τις ανθρώπινες 
απώλειες 

Στην Καβάλα, ο πρόεδρος της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νομού Καβάλας κ. Νίκος 

Παπαδόπουλος, εκφωνώντας τον 
επιμνημόσυνο λόγο, αναφέρθηκε 
στην πρωτοβουλία του Δημήτρη Κυ-
ριαζίδη να προτείνει την καθιέρωση 
της Ημέρας Μνήμης ως ημέρα περι-
συλλογής για τα αίτια που έχουμε αν-
θρώπινες απώλειες και αναλογίστηκε 
«τι λόγια παρηγοριάς μπορεί να πει 
κάποιος στους γονείς αυτών των πα-
λικαριών που τα μεγάλωσαν με κό-
πους και αγώνες ή στα παιδιά των 
μεγαλύτερων που έμειναν ορφανά; 
Ίσως όπως διδάσκουν και στα σεμινά-
ρια αυτοάμυνας να έκαναν κάποια 
λάθη τακτικής αλλά δεν ήταν σίγουρα 
μόνον αυτός ο λόγος που σκοτώθη-
καν. Κάποιοι βρίσκονταν σε υπηρεσία 
και έτρεξαν για να φτάσουν πρώτοι 

στον τόπο του συμβάντος ώστε να 
προλάβουν να αποτρέψουν την τέλε-
ση εγκλημάτων και να συλάβουν τους 
δράστες. Κάποιοι άλλοι πλήρωσαν με 
τη ζωή τους το μένος ορισμένων που 
έτσι απλά στρέφονται εναντίον ένστο-
λων αδιακρίτως φύλου, ηλικίας και 
πολιτικών πεποιθήσεων, πιστεύοντας 
ότι χάνοντας τη ζωή του ένας αστυνο-
μικός, θ’ αλλάξει κάτι.  Πρόταση δικιά 
μας, η  πολιτεία να θωρακίσει τον 
Αστυνομικό, δίνοντάς του έτσι τη δυ-
νατότητα να εργαστεί ακινδύνως στην 
πρόληψη και στην πάταξη του εγκλή-
ματος.Η κοινωνία και οι πολιτικοί να 
τον στηρίξουν και όλοι μαζί να προτά-
ξουμε τα στήθη μας σε κάθε είδους 
κακοποιούς, οι οποίοι το μόνο που 
κάνουν είναι να υποσκάπτουν τα θε-
μέλια της Δημοκρατίας μας και της 
Ελληνικής Κοινωνίας. 

Έπιμνημόσυνη δέηση στη ςπάρτη

Μνημόσυνο υπέρ των πεσό-
ντων στο καθήκον Αστυνομι-
κών τελέσθηκε στον Ιερό 

Ναό Αγίας Τριάδας Σκάλας, χοροστα-
τούντος του Σεβασμιώτατου Μητροπο-
λίτου Μονεμβασίας και Σπάρτης κ.κ. 
Ευσταθίου. Παρόντες στην τελετή 
αυτή του Δήμου Ευρώτα με συνεργα-
σία της Ένωσης Αστυνομικών Νομού 
Λακωνίας, ήταν ο βουλευτής Δαβάκης 
Αθανάσιος, ο βουλευτής Αποστολά-
κος Γρηγόριος, η Αντιπεριφερειάρχης 
Τζανετέα Ντια, ο Διοικητής του ΚΕΕΜ 
Σπάρτης ταξίαρχος Αθανάσιος Σα-

πουντζής, ο αντιδήμαρχος Δήμου Ευ-
ρώτα Διαμαντάκος Δημήτριος, ο 
Πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομικών 
Λακωνίας Καλογεράκος Παναγιώ-
της, ο Αστυνομικός Διευθυντής Λα-
κωνίας Ιωαννίδης Νικόλαος και 
πλήθος συναδέλφων και πολιτών από 
όλη την Λακωνία. Στην συνέχεια έγινε 
επιμνημόσυνη δέηση και κατάθεση 
στεφάνων στο μνημείο υπέρ πεσό-
ντων στο καθήκον Αστυνομικών. Η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Λα-
κωνίας πρόσφερε καφέ στο Ξενοδο-
χείο ΟΑΣΙΣ.

ΗρΑκλΈίΟ κρΗτΗς γίΑτί ΑφΗνΈτΈ 
ΑπρΟςτΑτΈυτΟ  
τΟ ςυνΑδΈλφΟ;
Τελετή επιμνημόσυνης δέη-
σης υπέρ των αστυνομικών 
που «θυσίασαν» τη ζωή τους 
στο «βωμό» του καθήκοντος 
πραγματοποιήθηκε στο Μη-
τροπολιτικό Ναό Λιβαδειάς.  
ο πρόεδρος της Ένωσης 
αστυνομικών υπαλλήλων 
βοιωτίας κ. Γιώργος Χαλβα-
τζής, αναφέρθηκε στη σημα-
σία της τελετής και ανέδειξε 
τους λόγους που επιβάλουν 
να ασχοληθεί η Πολιτεία με τη 
θωράκιση του αστυνομικού 
λειτουργήματος. «εμείς κατα-
βάλλουμε κάθε προσπάθεια 
αλλά σήμερα μας έχουν απο-
δυναμώσει, δεν έχουμε ούτε 
τα απαραίτητα να βγούμε έξω 
και να είμαστε δίπλα στον πο-
λίτη. Παρόλα αυτά δίνουμε 
καθημερινά τον αγώνα για τον 
οποίο έχουμε ταχθεί», τόνισε, 
κάνοντας ιδιαίτερη αναφορά 
στη  στελέχωση της ομάδας 
Δι.ασ. και στις 79 κενές οργα-
νικές θέσεις (περίπου το 25 
με 30% του συνόλου της ορ-
γανικής δύναμης) που θα κα-
λυφθούν το καλοκαίρι από 9 
άτομα…

Η ΗμΈρΑ  
μνΗμΗς ςτΗν 
ΑλΈξΑνδρΟυπΟλΗ
Την Κυριακή 19-02-2012 
από την Ένωση αστυνομικών 
υπαλλήλων αλεξανδρούπο-
λης σε συνεργασία με την 
αστυνομική Διεύθυνση αλε-
ξανδρούπολης πραγματο-
ποιήθηκε στον ιερό Μητρο-
πολιτικό Ναό του αγίου 
Νικολάου το καθιερωμένο 
ετήσιο μνημόσυνο στην μνή-
μη των πεσόντων αστυνομι-
κών κατά την εκτέλεση του 
καθήκοντος, στη συνέχεια 
δε παρατέθηκε από την 
Ένωση μας μικρή δεξίωση σε 
ξενοδοχείο της πόλης. στην 
εκδήλωση παρευρέθηκαν 
πλήθος πολιτών και αστυνο-
μικών από τις υπηρεσίες της 
αστυνομικής Διεύθυνσης 
αλεξανδρούπολης, εκπρό-
σωποι συνδικαλιστικών φο-
ρέων και αξιωματικοί από τα 
άλλα σώματα ασφαλείας, ο 
πρόεδρος του εργατοϋπαλ-
ληλικού Κέντρου Έβρου κ. 
Γγικούδης και άλλοι. αίσθη-
ση προκάλεσε η απουσία εκ-
προσώπων των πολιτικών και 
αυτοδιοικητικών αρχών του 
τόπου καίτοι είχαν προσκλη-
θεί, εκτός από τον βουλευτή 
Έβρου κ. Ντόλιο Γεώργιο και 
τον εκπρόσωπο του Δημάρ-
χου αλεξανδρούπολης κ. Κα-
τσαντούρα Χρήστο.

Η Ένωση Αστυνομικών 
υπαλλήλων ν. ροδόπης τίμησε 
τους νεκρούς συναδέλφους
Η Ένωση Αστυνομικών υπαλλήλων ν. ροδόπης 
πραγματοποίησε την 18-02-2012 στον ίερό καθεδρικό ναό 
Έυαγγελισμού της Θεοτόκου, το ετήσιο μνημόσυνο υπέρ των 
ψυχών των πεσόντων κατά την εκτέλεση του καθήκοντος 
Αστυνομικών, κατά το οποίο κλήθηκε  η φυσική και η 
πολιτική Ηγεσία του τόπου, οι ςτρατιωτικές, πυροσβεστικές 
και λιμενικές Αρχές και ο ςύνδεσμος Αποστράτων ςωμάτων 
Ασφαλείας ν. ροδόπης «ΑγίΑ ΈίρΗνΗ».

στιγμιότυπα από τη σεμνή τελετή στο αστυνομικό  
Μέγαρο Ηρακλείου Κρήτης
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***
«ΠεριΠολικά σκοτώστρεσ»
Στην εφημερίδα (τεύχος Αυγού-
στου 2011) της Ομοσπονδίας 
«ΝΕΑ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ» είχαν επιση-
μανθεί τα εξής:
 «Με τις δραστικές περικοπές 
των λειτουργικών δαπανών της 
Ελληνικής Αστυνομίας, ολοένα 
και περισσότερα περιπολικά θα 
παρουσιάζουν την εικόνα της 
φωτογραφίας. Τρακαρισμένα εί-
τε με εμφανή τα  σημάδια από τη 
φθορά του χρόνου και την πολυ-
χρησία. Την ώρα που άλλες αστυ-
νομίες εντάσσουν στο στόλο τους 
τα πιο σύγχρονα οχήματα της 
παγκόσμιας αυτοκινητοβιομη-
χανίας».
 Παρότι από πλευράς Π.Ο.ΑΣ.Υ. 

ζητήθηκε η άμεση καταγραφή 
των ζημιογόνων υπηρεσιακών 
οχημάτων και εκείνων που χρη-
σιμοποιούνται άνω της 5ετίας 
από όλες τις υπηρεσίες της Ελλη-
νικής Αστυνομίας ώστε να κριθεί 
η καταλληλότητά τους για περαι-
τέρω υπηρεσιακή χρήση από αρ-
μόδια επιτροπή εμπειρογνωμό-
νων, τίποτα από όλα αυτά δεν 
έχει συμβεί και η ΕΛ.ΑΣ. επιχει-
ρεί να ανταποκριθεί με οχήματα 
15ετίας και άνω, με φθαρμένα 
ελαστικά – καθίσματα κλπ, που 
εάν παρουσιασθεί κάποια βλάβη 
τότε θα αποσυρθούν ακόμη και 
επί 6 μήνες για επισκευή ενώ θα 
πρόκειται για ζημιές κόστους 
που δεν φτάνουν ούτε τα 200€.
Εξάλλου, η καθαριότητα και συ-

ντήρηση των οχημά-
των εναπόκειται πλέ-
ον στο φιλότιμο των 

συναδέλφων, οι οποίοι συντη-
ρούν τα οχήματα με δικά τους 
χρήματα, από τα λίγα που τους 
εξασφαλίζει ο πενιχρός μισθός 
τους.   
 Η καταλληλότητα των υπηρεσι-
ακών οχημάτων είναι θέμα πρώ-
της προτεραιότητας διότι συνδέ-
εται άμεσα με την οδική ασφά-
λεια αλλά και την αποτελεσματι-

κότητα της Αστυνομίας στην 
πάταξη της εγκληματικότητας 
και της εμπέδωσης του αισθήμα-
τος ασφάλειας του πολίτη. 
Από το 2008 υπάρχει το Π.Δ. 
45/2008 «Μέτρα υγιεινής και 
ασφάλειας ένστολου προσωπι-
κού της Ελληνικής Αστυνομίας» 
το οποίο στο άρθρο 11, παρ. 2 ανα-
φέρει: «Τα οχήματα με τα οποία 
γίνονται συλλήψεις ή προσαγω-
γές πολιτών φέρουν σταθερό και 
άθραυστο υαλοπίνακα για τον 
διαχωρισμό των πίσω καθισμά-
των.» Ενώ η παρ. 4 του ιδίου άρ-
θρου αναφέρει: Τα υπηρεσιακά 
οχήματα υποβάλλονται ανά διε-
τία σε τεχνικό περιοδικό έλεγχο». 
Είδε κανείς τίποτα από αυτά να 
εφαρμόζεται;

Του αρχ/κα  
κωνσταντίνου Χύτα

συνάδελφε  
και συναδέλφισσα,  
μη διστάσεις  
να επικοινωνήσεις μαζί 
μου για ό,τι καθημερινά  
σε απασχολεί.  
στο e-mail  
της ομοσπονδίας  
poasy@otenet.gr

επι-κοινωνείτε 

άφήνουν «γυμνή» τη Βοιωτία!
Τόπος διαφυγής κακοποιών από την Αττική, χωρίς την απαιτούμενη  
αστυνομική δύναμη, καταγγέλλει το σωματείο

Η στελέχωση της ομάδας 
ΔΙ.ΑΣ. Λιβαδειάς από 24 
αστυνομικούς έχει ως απο-

τέλεσμα την αποδυνάμωση των 
υπολοίπων Υπηρεσιών της Α.Δ. 
Βοιωτίας, αδυνατώντας να διαθέ-
σουν ακόμα και εποχούμενη περι-
πολία, ενώ όποτε  επανδρώνεται 
περιπολικό με ένα (!) μόνο άτομο, 
επακόλουθο είναι να υπάρχει με-
γαλύτερη ανασφάλεια και ανησυ-
χία τόσο στους πολίτες  όσο και 
στους αστυνομικούς διότι νιώ-
θουν εκτεθειμένοι κατά την εκτέ-
λεση των καθηκόντων τους.

Αυτά τονίζει με ανακοίνωσή της 
η Ένωση Αστυνομικών Βοιωτίας 
και ζητά την άμεση ενίσχυση της 
Διεύθυνσης για την αντιμετώπιση 
των αυξημένων κρουσμάτων 
εγκληματικότητας και των δυσλει-
τουργιών των υπηρεσιών. Όπως 
τονίζει, «η ομάδα ΔΙ.ΑΣ. Λιβαδειάς, 
πόλης με πληθυσμό 25.000 κατοί-
κων περίπου, απασχολεί αριθμό 24 
Αστυνομικών, ισάριθμο με αυτόν 
που διατίθενται για τη στελέχωση 
ομάδων ΔΙ.ΑΣ. κατά πολύ μεγαλύ-
τερων πληθυσμιακά πόλεων όπως 
για παράδειγμα Βόλος, Λαμία, Χαλ-
κίδα, Τρίκαλα, Ξάνθη, Αλεξανδρού-
πολη.

Κατόπιν των ανωτέρω καλούμε 
την άμεση επανεξέταση του αριθ-
μού των αστυνομικών που στελε-
χώνουν την ομάδα ΔΙ.ΑΣ. Λιβα-
δειάς και τη μείωση αυτών σε δώ-
δεκα 12 ώστε να ενισχυθούν λοι-
πές ομάδες (Ο.Π.Κ.Ε.-Ο.Ε.Π.Τ.Α.), 
αλλά κυρίως τα περιφερειακά 
τμήματα! Επίσης, σας ενημερώ-
νουμε ότι η έλλειψη σε αστυνομι-
κό προσωπικό στη Βοιωτία ανέρ-
χεται στο ποσοστό του 26% (!), ήτοι 

79 κενές οργανικές θέσεις και 15 
αποσπασμένοι σε υπηρεσίες 
εκτός Νομού σε σύνολο 362 οργα-
νικών θέσεων, ενώ για τις τακτι-
κές μεταθέσεις του έτους 2012 
προκηρύχθηκε η κάλυψη μόλις 
εννέα (9) οργανικών θέσεων!

Η διαρκώς αυξανόμενη στη 
Βοιωτία εγκληματικότητα λόγω 
της ελλιπούς αστυνόμευσης, συ-
νεπεία του μεγάλου αριθμού κε-
νών οργανικών θέσεων, της συνε-
χούς μετακίνησης-διαφυγής κα-
κοποιών από την Αττική αλλά και 
του μεγάλου αριθμού λαθρομετα-
ναστών που διαμένουν στο Νομό, 

σε συνδυασμό με τη συχνή ενίσχυ-
ση της Γ.Α.Δ.Α. με τη διμοιρία 
υποστηρίξεως και τη λειτουργία 
των φυλακών Ελαιώνα χωρίς να 
υφίσταται έως τώρα Τμήμα Μετα-
γωγών στη Θήβα, επιτάσσουν την 
άμεση ενίσχυση της Α.Δ. Βοιωτίας 
σε αστυνομικό προσωπικό ώστε 
να εμπεδωθεί και πάλι το αίσθημα 
ασφάλειας στους πολίτες και να 
δοθεί η δυνατότητα στους Αστυ-
νομικούς να εκπληρώσουν την 
αποστολή τους.

Για τους λόγους αυτούς, αλλά 
και δεδομένου ότι τους τελευταί-
ους τρεις μήνες τοποθετήθηκαν 

στη Γ.Α.Δ.Α. περίπου 3.400 αστυ-
νομικοί και καταργήθηκαν τα έξο-
δα μεταθέσεων, χωρίς να υφίστα-
ται πλέον κανένα οικονομικό βά-
ρος για το δημόσιο, ζητούμε την 
έμπρακτη υποστήριξη-συμπαρά-
σταση εκ μέρους της πολιτικής 
και φυσικής ηγεσίας η οποία μπο-
ρεί να εκδηλωθεί μόνο με την άμε-
ση κάλυψη των κενών οργανικών 
θέσεων της Α.Δ. Βοιωτίας και την 
προκήρυξη συμπληρωματικών 
κενών οργανικών θέσεων για τις 
τακτικές μεταθέσεις του Αυγού-
στου του 2012, δηλαδή με έργα και 
όχι λόγια…

άμεση ΠάρεμΒάση  
γιά τουσ κράτουμενουσ 
στο ΔιΔυμοτειΧο
Κατόπιν  συνεχόμενων παραπόνων 
από συναδέλφους σχετικά με τη μη 
αξιοποίηση των ειδικά διαμορφωμέ-
νων χώρων νοσηλείας των κρατου-
μένων στο Γενικό Νοσοκομείο Διδυ-
μοτείχου, μέλη του Δ.σ. της 
συνδικαλιστικής Ένωσης αστυνομι-
κών ορεστιάδας καθώς και ο υποδι-
οικητής του Τμήματος συνοριακής 
φύλαξης Διδυμοτείχου πραγματο-
ποίησαν (02/03/2012) συνάντηση 
με τον Διοικητή του Γενικού Νοσοκο-
μείου Διδυμοτείχου κ. Δημήτριο Λα-
ζόπουλο, καθώς και με τον διοικητή 
του ιατρικού και νοσηλευτικού προ-
σωπικού κ. Κων/νο  βαφειάδη  με 
κυρίαρχα  θέματα  την χορήγηση για 
χρήση  των ειδικά διαμορφωμένων 
χώρων νοσηλείας κατά την διάρκεια 
νοσηλείας  κρατουμένων, καθώς και 
για τα καθήκοντα του αστυνομικού 
κατά την διάρκεια νοσηλείας των 
κρατουένων. σύμφωνα με την Ένω-
ση, μετά το πέρας της συνάντησης 
το αποτέλεσμα κρίνεται ιδιαίτερα  
θετικό, καθώς υπήρξε πλήρης ταύτι-
ση απόψεων με τους διοικητές του 
νοσοκομείου,  από εδώ και πέρα 
ανεξαρτήτως λόγου  νοσηλείας όλοι 
οι κρατούμενοι που οδηγούνται στο 
νοσοκομείο να νοσηλεύονται στα 
δυο ειδικά διαμορφωμένα δωμάτια 
που υπάρχουν στον 2ο και 3ο όροφο 
αντίστοιχα. σχετικά με τα καθήκοντά 
μας, αυτά περιορίζονται αυστηρά  
και μόνο στη φύλαξη του κρατουμέ-
νου. «συναδέλφισσες και  συνάδελ-
φοι θα πρέπει να γνωρίζετε, ότι σε 
περίπτωση άρνησης χρήσης των ει-
δικών δωματίων για την  νοσηλεία 
των κρατουμένων  από το ιατρικό ή 
νοσηλευτικό προσωπικό, θα πρέπει 
να ειδοποιείται αμέσως  ο διοικητής 
του Τμήματος συνοριακής φύλαξης 
Διδυμοτείχου, ο όποιος θα πράττει 
σύμφωνα με τα συμφωνηθέντα της 
συνάντησης» τονίζει το σωματείο.
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ερωτύλοι πράκτορες
Δύο βρετανοί μυστικοί αστυνομικοί 
απέκτησαν παιδιά με ακτιβίστριες 
τις οποίες είχαν σταλεί να κατασκο-
πεύσουν και στη συνέχεια εξαφανί-
στηκαν από τη ζωή τους, αποκαλύ-
πτει η εφημερίδα «Guardian». οι 
αστυνομικοί είχαν ως αποστολή να 
κατασκοπεύσουν περιβαλλοντικές 
και πολιτικές οργανώσεις και σε 
αυτό το πλαίσιο διατηρούσαν μα-
κροχρόνιες σχέσεις με μέλη των ορ-
γανώσεων, κρατώντας κρυφή την 
ταυτότητά τους. οι πρώην ερωμέ-
νες τους καταγγέλλουν ότι τις χρη-
σιμοποιούσαν για να έχουν πρό-
σβαση σε πληροφορίες που 
αφορούσαν τις οργανώσεις. Και 
στις δύο περιπτώσεις τα παιδιά με-
γάλωσαν χωρίς να μάθουν ποιος εί-
ναι ο πραγματικός τους πατέρας. ο 
ένας εκ των δύο αστυνομικών είναι 
ο Μπομπ Λάμπερτ, ο οποίος έχει 
παραδεχθεί ότι έπεισε μια γυναίκα 
να συνάψει σχέση μαζί του, στην 
προσπάθειά του να πείσει ότι είναι 
μάχιμος ακτιβιστής. στη βρετανία 
έχουν ξεσπάσει αντιδράσεις από τις 
αποκαλύψεις για τις σχέσεις των 
μυστικών αστυνομικών.». 
Πηγή: www.tovima.gr
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Χειροπέδες γιατί 
αποκάλυψε  
τη διαφθορά…
Ένας δημοσιογράφος που αποκάλυ-
ψε υποθέσεις διαφθοράς στην αστυ-
νομία συνελήφθη από την....αστυνο-
μία φυσικά! Η αστυνομία στο 
βιετνάμ συνέλαβε έναν δημοσιο-
γράφο ο οποίος αντιμετωπίζει κατη-
γορίες περί δωροδοκίας έπειτα από 
τις αποκαλύψεις που έκανε ο ίδιος 
περί διαφθοράς στην αστυνομία. ο 
Χοάνγκ Χουόνγκ, 39 ετών, συνελή-
φθη στην πόλη Χο Τσι Μινχ, ανέφερε 
η εφημερίδα Τανχ Νιεν. ο Χουόνγκ 
δημοσίευσε πέρυσι μια σειρά άρ-
θρων στην εφημερίδα Τουόι Τρε στα 
οποία αποκάλυπτε ότι στελέχη της 
τροχαίας δέχονταν δωροδοκίες για 
να παραβλέπoυν παραβάσεις. 
ο δημοσιογράφος παρίστανε ότι 
ήταν ένας παραβάτης του οποίου η 
μοτοσικλέτα είχε κατασχεθεί κι 
έδωσε 15 εκατομμύρια Ντονγκ (715 
δολάρια) μέσω ενός μεσολαβητή σε 
έναν πρώην αστυνομικό για να του 
επιστραφεί το όχημα.ο Χουόνγκ 
αποκάλυψε στην συνέχεια την υπό-
θεση δωροδοκίας στην εφημερίδα 
και η αποκάλυψη προκάλεσε κοινω-
νική οργή για την διαφθορά στην 
αστυνομία.
Πηγή: www.newsit.gr

Όπως στρώσουμε θα κοιμηθούμε
Η Ένωση Αστυνομικών Θεσσαλονίκης αναδεικνύει το πρόβλημα της μη συμμετοχής  
στις συγκεντρώσεις. Πρωτοβουλία για τα ρεπό των συναδέλφων της ΥΑΤ και ΥΜΕΤ

Η ανεπαρκής συμμετοχή στην πρό-
σφατη πανελλαδική συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στην Αθήνα απα-

σχόλησε την Ένωση Αστυνομικών Θεσ-
σαλονίκης, βάζοντας τον δάκτυλο επί 
των τύπων των ήλων που σημαίνει ότι το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα δεν επανα-
παύεται, αγωνιά για το μέλλον του και 
αναζητά τρόπους ανταπόκρισης στις 
απαιτήσεις των μελών του. Ειδικότερα με 
μια ανακοίνωσή του αιφνιδιάζοντας πολ-
λούς σε μια περίοδο που κάποιοι όχι κατ’ 
ανάγκην αστυνομικοί, στρέφονται κατά 
της Ομοσπονδίας, τονίζει: ΟΠΩΣ ΣΤΡΩ-
ΣΟΥΜΕ.......ΘΑ ΚΟΙΜΗΘΟΥΜΕ. 

Συνάδελφοι, η Ένωσή μας, πιστή στα 
καλέσματα της Π.Ο.ΑΣ.Υ. για συμμετοχή 
της σε κάθε μορφής κινητοποίηση και 
αγώνα, συμμετείχε την 28/02/2012 στην 
Πανελλαδική ένστολη συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας που πραγματοποιήθηκε στην 
Αθήνα.

Ως είθισται, η Ένωσή μας, έγκαιρα και 
υπεύθυνα καλεί τα μέλη της με συνεχό-
μενες ανακοινώσεις που αποστέλλονται 
σε όλες τις υπηρεσίες της Γ.Α.Δ.Θ., με 
αναρτήσεις στην επίσημη ιστοσελίδα της 
καθώς και με ανάρτηση αφισών σε κε-
ντρικές υπηρεσίες, σε συμμετοχή τους σε 
κινητοποιήσεις.

Δυστυχώς, την 28/02/2012, και παρά την 
εκτενή ενημέρωση που υπήρξε από πλευ-
ρά μας, στην Αθήνα μετέβησαν από τα 
περίπου 4.000 μέλη μας, έξι (06) μέλη του 
Διοικητικού Συμβουλίου από τα δεκατρία 
(13), ΔΑΓΚΛΗΣ - ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ - ΖΙΩΚΟΣ 
- ΔΑΖΕΛΙΔΗΣ - ΧΡΥΣΟΥΛΑΣ -ΧΡΙΣΤΟ-
ΔΟΥΛΗΣ, τέσσερις (04) αντιπρόσωποι της 
Ένωσης στην Π.Ο.ΑΣ.Υ. από τους σαρά-
ντα τέσσερις (44), Χατζηιωάννου (Γραμ-
ματέας Διεθνών Σχέσεων της Π.Ο.ΑΣ.Υ.), 
Φεστερίδης (Ειδικός Γραμματέας της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ.), Νταπούλιας, Καλογερόπου-
λος και πέντε (05) συνάδελφοι - μέλη.

Συνάδελφοι,
Το ενδιαφέρον εκ του μακρόθεν για τα 

τεκταινόμενα στον κλάδο μας δεν δυνα-
μώνει το συνδικαλιστικό μας κίνημα. Η 
μη συμμετοχή στις κινητοποιήσεις τορπι-
λίζει την διαπραγματευτική μας ισχύ και 
αποδυναμώνει τα επιχειρήματα μας».

Είναι φανερό, ότι το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα δεν μένει απαθές στο μείζον 
αυτό ζήτημα, που δεν είναι μόνο δικό του 
εσωτερικό πρόβλημα. 

Η μη συμμετοχή στα κοινά, ο αποσυν-
δικαλισμός και άλλα αρνητικά φαινόμε-
να των τελευταίων δεκαετιών στη χώρα 
μας έχουν βαθιές ρίζες στο γενικότερο 
σύστημα του ωχαδερφισμού, του ρουσφε-

τιού, της διαφθοράς και της απαξίωσης 
θεσμών και αξιών. Το ερώτημα είναι πώς 
τα πολεμάμε, με διάθεση ενότητας και όχι 
στείρας άρνησης ή κατασυκοφάντησης 
εκείνων που νομίζουμε ότι ευθύνονται 
ενώ οι βασικοί υπαίτιοι ενδεχομένως να 
βρίσκονται εντελώς σε διαφορετικούς 
χώρους...

τα ρεπό
Η Ένωση, επίσης, απέστειλε έγγραφο 
στον Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή Θεσ-
σαλονίκης και ζητά άμεση ενημέρωση για 
τα οφειλόμενα ρεπό στους συναδέλφους 
που υπηρετούν στη Διεύθυνση Αστυνομι-
κών Επιχειρήσεων προκειμένου όπως 
αναφέρει, να διερευνηθεί αν υπάρχουν 
παραβάσεις της κείμενης νομοθεσίας. 
«Παρακαλούμε όπως εγγράφως μας ενη-
μερώσετε - γνωστοποιήσετε το μέσο όρο 
των ωφειλόμενων ημερήσιων αναπαύσε-
ων - ρεπό των συναδέλφων των διμοιριών 
της Υποδιεύθυνσης Μέτρων Τάξης και 
της Υποδιεύθυνσης Αποκατάστασης Τά-
ξης. Τα ανωτέρω στοιχεία αιτούμαστε κα-
τόπιν ομόφωνης απόφασης του Διοικητι-
κού Συμβουλίου της Ένωσής μας προκει-
μένου να διερευνηθεί αν υπάρχουν παρα-
βάσεις της κείμενης νομοθεσίας», τονίζει 
το σωματείο.

υποχείριο συμφερόντων επιχειρηματιών η αστυνομία μας!
Έντονη αντίδραση της ΠΟΑΣΥ για τη συνεχιζόμενη καταστρατήγηση του χρόνου εργασίας

ΗΠΟΑΣΥ συνεχίζει να αντιδρά στην 
καταστρατήγηση του ωραρίου, με 
βάση τις διαμαρτυρίες των Πρωτο-

βαθμίων Οργανώσεών της.  Αυτή τη φορά με 
επιστολή της προς τον Αρχηγό της Ελληνι-
κής Αστυνομίας επισημαίνει, προϊδεάζοντας 
για τα επερχόμενα: Το υπ’ αριθ. 302/9/36α 
από 13/02/2012 έγγραφό μας σχετικά με την 
έκτακτη κινητοποίηση Αστυνομικής δύνα-
μης των Α.Δ. Θεσσαλίας στα εργοστάσια Χα-
λυβουργίας Ελλάδος (ΒΙΠΕ Βόλου) στη Μα-
γνησία άνευ λόγου και αιτίας, β) η επισυνα-
πτόμενη από 21-02-2012 κοινή ανακοίνωση 
της Ένωσης Αξιωματικών ΕΛ.ΑΣ. Στερεάς 
Ελλάδας – Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Φθιώτιδας περί έκτακτης εκ νέου 
αστυνομικής κινητοποίησης – ενίσχυσης της 

Α.Δ. Μαγνησίας άνευ λόγου και αιτίας και γ) 
το επισυναπτόμενο 315/2/22 από 21-02-2012 
έγγραφο της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ηρακλείου για έκτακτη αστυνομική κι-
νητοποίηση – ενίσχυση σε προγραμματισμέ-
νο ποδοσφαιρικό αγώνα αποδεικνύουν ότι ο 
θεσμός της Ελληνικής Αστυνομίας ευτελίζε-
ται καθημερινά ως υποχείριο συμφερόντων 
επιχειρηματιών. 

Ο Έλληνας αστυνομικός απαξιώνεται κα-
θημερινά αφού ούτε ωράριο τηρείται, ούτε 
κανονισμοί εφαρμόζονται.Ως φαίνεται, κα-
μία κρίση δεν είναι ικανή να φυλάξει τη ρότα 
αναχρονιστικών νοοτροπιών που μεταλλά-
σουν τον αστυνομικό σε «χωροφύλακα» και 
άβουλο όργανο. Η συνεχής καταστρατήγηση 
των εσωτερικών κανονισμών και το αίσθημα 

του «εργασιακού μεσαίωνα» που διακατέχει 
τον συνάδελφο, αφού οι διατάξεις του χρό-
νου εργασίας καθίστανται πρακτικά διάτρη-
τες, συνεχίζονται κατά τρόπο πλέον προκλη-
τικό. Αυτό σε συνδυασμό και με τον οικονο-
μικό ευτελισμό μας, ολοκληρώνουν το νοση-
ρό «έργο».

Κύριε Αρχηγέ,
Για μια ακόμη φορά απευθυνόμαστε σε 

εσάς επιζητώντας τη διασφάλιση του κανο-
νισμού εργασίας. Επιβάλλεται το μείζον αυτό 
πρόβλημα να αντιμετωπιστεί άμεσα για να 
αποφύγουμε επιτέλους τον εργασιακό ευτε-
λισμό μας ώστε να μην αναδεικνύονται οι 
δυσμενείς συνέπειες στους εργαζόμενους 
διαμέσου των δικών τους δυναμικών αντι-
δράσεων και κινητοποιήσεων».

τσαλαπατούν το ωράριο στο ηράκλειο κρήτης
Άπιαστο όνειρο ο εξορθολογισμός των μέτρων και ο σεβασμός  
του ωραρίου εργασίας των συναδέλφων στο Ηράκλειο Κρήτης

Όπως προκύπτει από το έγγραφο 
που έστειλε η Ένωση Αστυνομι-
κών Ηρακλείου στον Αστυνομικό 

Διευθυντή συνεχίζεται η εκμετάλλευση 
των αστυνομικών στα μέτρα τάξης για 
τους ποδοσφαιρικούς αγώνες, χωρίς να 
ανακοινώνεται έγκαιρα η υπηρεσία, αλλά 
και με την υπερσυσσώρευση δυνάμεων. 
«Η χορήγηση αδιάθετου αλλαγής που δό-
θηκε σε αυτούς που εργάστηκαν παραπά-

νω, θα πρέπει να περιγράφεται με σαφή-
νεια ώστε να μην εκλαμβάνεται από ορι-
σμένους διοικητές ως χορήγηση του ρεπό 
της εβδομάδας και να χορηγείται άμεσα» 
τονίζει το σωματείο, απαιτώντας  από τη 
διοίκηση α) να υπολογίζεται ο παραπάνω 
χρόνος εργασίας και να αφαιρείται από το 
συνολικό χρόνο της επόμενης εβδομάδας 
και β) να τηρείται το ΠΔ 394/01 για την 
ανακοίνωση των αστυνομικών μέτρων για 

γνωστές συγκεντρώσεις-συναθροίσεις 
δυο ημέρες πριν την εκδήλωσή τους.

Απ’ ότι φαίνεται, η ανευθυνότητα, η ανε-
πάρκεια και η αδυναμία των διοικούντων 
τροφοδοτούν τον ευτελισμό της Αστυνο-
μίας, χωρίς να αντιλαμβάνονται οι ίδιοι τη 
ζημιά που προκαλούν. Να τους χαίρεστε 
κύριε Αρχηγέ, κύριε Υπαρχηγέ και να πε-
ριμένετε την απάντησή μας. Όχι με λόγια, 
αλλά με έργα...
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 ο βουλευτής της Νέας Δημοκρα-
τίας κ. αθανάσιος Νάκος με ερώτη-
σή του καλεί το υπουργείο Προστα-
σίας του Πολίτη να απαντήσει αν 
αληθεύουν οι καταγγελίες για περί-
εργες σχέσεις αστυνομικών με κα-
ταστηματάρχες στην Κυψέλη και τι 
μέτρα αστυνόμευσης λαμβάνονται 
στην περιοχή της πρωτεύουσας.

 Ερώτηση για την εγκληματικό-
τητα στο Δήμο Πύργου κατέθεσε 
η Βουλευτής Επικρατείας της 
Νέας Δημοκρατίας  κα. Διονυσία-

Θεοδώρα Αυγερινοπούλου, με 
αφορμή την αύξηση σοβαρών 
εγκληματικών ενεργειών με κίνη-
τρο τη ληστεία.

 ο βουλευτής του Λα.ο.σ. κ. ιωάν-
νης Κοραντής ερωτά τους υπουρ-
γούς εξωτερικών και Προστασίας 
του Πολίτη πόσοι αστυνομικοί υπη-
ρετούν σε πρεσβείες, ποια είναι η 
επιβάρυνση του δημοσίου και αν 
εκτελούν καθήκοντα αμιγούς φύ-
λαξης των εγκαταστάσεων ή και δι-
οικητικά;

  Ο βουλευτής της Δημοκρατι-
κής Συμμαχίας κ. Γιώργος Κο-
ντογιάννης ζήτησε ενημέρωση 
από το υπουργείο Προστασίας 
του Πολίτη σχετικά με τις δαπά-
νες και το κόστος των μισθωμέ-
νων κτιρίων της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

 οι βουλευτές του Λα.ο.σ. κ.κ. Γ. 
ανατολάκης και α. Πλεύρης ζήτη-
σαν από το υπουργείο Προστασί-
ας του Πολίτη να μεριμνήσει για 
την προαγωγή αστυνομικού προ-

σωπικού και ειδικότερα των αν-
θυπαστυνόμων γενικών καθηκό-
ντων. επίσης, ρωτούν αν 
διατίθενται αστυνομικοί σκύλοι 
σε περιπολίες στην περιοχή του 
αγίου Παντελεήμονα.

 Οι ανεξάρτητοι Βουλευτές κ.κ. 
Θ. Λεβέντης, Ν. Τσούκαλης και 
Γρ. Ψαριανός ζήτησαν ενημέρω-
ση για τα σχέδια αστυνόμευσης 
στο κέντρο της Αθήνας μετά από 
επιθέσεις αγνώστων εναντίον 
αλλοδαπών.

Ερωτήσεις  
ερωτήσεις  
ερωτήσεις

ΜΝηΜΕιώΔηΣ 
ΑΠΑΝΤηΣη ΕΚΘΕΤΕι  
ΤΟΝ υΠΟυρΓΟ!
«Όσον αφορά τα θέματα υλικο-
τεχνικού εξοπλισμού του Κε-
ντρικού ιατρείου Θεσσαλονίκης 
σχετικά με την ηλεκτρονική συ-
νταγογράφηση και την κάλυψη 
στεγαστικών αναγκών της υπη-
ρεσίας, όπως ενημερωθήκαμε, 
δεν έχουν περιέλθει σχετικά αι-
τήματα στις αρμόδιες Διευθύν-
σεις (Τεχνικών και Πληροφορι-
κής) ούτε έχουν περιέλθει εις 
γνώση του Κεντρικού ιατρείου 
Θεσσαλονίκης παράπονα αστυ-
νομικού προσωπικού σχετικά με 
τη λειτουργία αυτού»! αυτήν την 
απάντηση έδωσε ο υπουργός 
Προστασίας του Πολίτη κ. Χρή-
στος Παπουτσής στους βουλευ-
τές κ.κ. Σ. αναστασιάδη και α. 
κολοκοτρώνη, οι οποίοι ανέδει-
ξαν τα προβλήματα του ιατρεί-
ου, με βάση και τις καταγγελίες 
της Ένωσης αστυνομικών υπαλ-
λήλων Θεσσαλονίκης (δες σχετι-
κό ρεπορτάζ στο προηγούμενο 
τεύχος). Προφανώς αυτοί που 
έγραψαν την απάντηση εκθέ-
τουν και τον υπουργό και τον 
εαυτό τους…

ΓΕΝΝΑ ΕΛΠιΔΕΣ 
η ΑΠΟρρΟφηΣη 
ΕυρώΠΑϊΚώΝ 
ΚΟΝΔυΛιώΝ 
 σε απάντηση ερώτησης, που 
κατέθεσε ο βουλευτής του 
Λα.ο.σ.  κ. κυριάκος βελόπου-
λος, το υπουργείο Προστασίας 
του Πολίτη ανακοίνωσε ότι ο συ-
νολικός προϋπολογισμός του ευ-
ρωπαϊκού Ταμείου εξωτερικών 
συνόρων, για την περίοδο 2007-
2013, ανέρχεται σε περίπου 
275.000.000,00 ευρώ (75% ευ-
ρωπαϊκή χρηματοδότηση και 
25% εθνικοί πόροι). Μέχρι στιγ-
μής έχουν υλοποιηθεί ή βρίσκο-
νται στο στάδιο της υλοποίησης 
προγράμματα ύψους 148 εκατ. 
ευρώ. Το ποσό αυτό αναμένεται 
να αυξηθεί την επόμενη τριετία, 
με την πρόοδο της υλοποίησης 
των προγραμματισμένων δράσε-
ων. ειδικότερα, από την ελληνι-
κή αστυνομία, ολοκληρώθηκε η 
υλοποίηση των ετήσιων προ-
γραμμάτων 2007, 2008 και 
2009 του ευρωπαϊκού Ταμείου 
εξωτερικών συνόρων, συνολι-
κού ύψους 35 εκατ. ευρώ, με 
ικανοποιητικά αποτελέσματα 
όσον αφορά την απορρόφηση 
κονδυλίων (99%, 73% και 70% 
αντίστοιχα), ενώ βρίσκονται σε 
εξέλιξη οι δράσεις των ετησίων 
προγραμμάτων 2010 και 2011, 
π/υ 36.500.000,00 και 55 εκατ. 
ευρώ, αντίστοιχα. επίσης, το 
ετήσιο πρόγραμμα του έτους 
2012 βρίσκεται στο στάδιο της 
κατάρτισης και θα υποβληθεί 
έγκαιρα στην ευρωπαϊκή επιτρο-
πή, προς έγκριση.

Με τροπολογία του υπουρ-
γού Εργασίας & Κοινωνι-
κής Ασφάλισης κ. Γεωργί-

ου Κουτρουμάνη ισχύουν οι κάτω-
θι αποφάσεις του Διοικητικού Συμ-
βουλίου του ΤΕΑΠΑΣΑ, που μας 
βρίσκουν σύμφωνους, καθώς απο-
τελούσαν και δικά μας αιτήματα:

1Οι εξερχόμενοι από την Ελληνι-
κή Αστυνομία και καθ’ οιονδή-

ποτε τρόπο αποκαθιστάμενοι διοι-
κητικά (με νόμο, δικαστική ή διοι-
κητική Απόφαση) και μη επανερ-
χόμενοι στην ενεργό υπηρεσία για 
παροχή εργασίας, δεν δικαιούνται 
συμπληρωματικό εφάπαξ βοήθη-
μα για τον εκτός υπηρεσίας διανυ-
θέντα χρόνο, ούτε για ενδεχόμενη 
επελθούσα αναδρομικά βαθμολο-
γική μεταβολή, ανεξάρτητα του 
δικαιώματος συμπληρωματικής 
συντάξεως και δεν υποχρεούνται 
για τον εν λόγω χρόνο ή την βαθμο-
λογική αποκατάσταση απόδοσης 
υπέρ των Τομέων εισφορών.

2  Ως χρόνος ασφάλισης στον Το-
μέα νοείται μόνο ο πραγματι-

κός χρόνος παροχής ενεργού υπη-
ρεσίας (εργασίας) στο Σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, για τον 
οποίο αποδίδονται στον Τομέα οι 
ασφαλιστικές εισφορές.

3Η προβλεπόμενη παγία εισφο-
ρά (κράτηση) ονομασίας δοκί-

μου Αστυφύλακα σε Αστυφύλακα 
και δοκίμου Αξιωματικού σε Υπα-
στυνόμο Β’ των μετόχων του 
Τ.Π.ΑΣ./Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. παρακρα-
τείται σε δεκαοκτώ (18) ισόποσες 
μηνιαίες δόσεις και αποδίδεται με 

μέριμνα και ευθύνη της Δ/νσης Δι-
αχείρισης Χρηματικού του Α.Ε.Α. 
στον δικαιούχο Τομέα.

4Η προβλεπόμενη πάγια εισφο-
ρά (κράτηση) ονομασίας δοκί-

μου Αξιωματικού σε Υπαστυνόμο 
Β’  των μετόχων των Τομέων 
Τ . Π . Υ . Α . Π . , Τ . Ε . Α . Ε . Χ . κ α ι 
Τ.Ε.Α.Υ.Α.Π. του Τς.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α, 
παρακρατείται αντίστοιχα σε έξι 
(6), δέκα (10) και δέκα (10) ισόπο-
σες μηνιαίες δόσεις και αποδίδε-
ται με μέριμνα και ευθύνη της Δ/
νσης Διαχείρισης Χρηματικού του 
Α.Ε.Α. στους δικαιούχους Τομείς.

5Προβλέπεται η δυνατότητα να 
παρέχεται στο Διοικητικό Συμ-

βούλιο του ΤΕΑΠΑΣΑ, μετά από αί-
τηση των ενδιαφερομένων, να ανα-
στείλει την καταβολή των δόσεων 
των δανείων που τους έχουν χορη-
γηθεί για χρονικό διάστημα έξι (6) ή 
περισσοτέρων μηνών κατά τους 
οποίους θα καταβάλλονται μόνον οι 
αναλογούντες τόκοι και στην συνέ-
χεια να παρατείνει τον χρόνο απο-
πληρωμής για 12 μήνες.

ΝΑ ξΑΝΑΒΑΛΟυΜΕ 
ΣΟΒΑρΑ  
ΤιΣ ΠρΟΤΕρΑιΟΤηΤΕΣ 
ΤηΣ ΑΣφΑΛΕιΑΣ
ο υπεύθυνος του Τομέα 
Πολιτικής ευθύνης Προστασίας 
του Πολίτη της Νέας 
Δημοκρατίας, βουλευτής 
Μαγνησίας, κ. Θανάσης νάκος, 
που συμμετείχε στο συνέδριο 
που διοργάνωσε η EXPOSEC 
υπό την αιγίδα του ΚεΜεα,  για 
θέματα ασφάλειας και άμυνας, 
αναφερόμενος μεταξύ άλλων 
στις σύγχρονες απειλές και την 
εγκληματικότητα, τόνισε:
«Η νέα απειλή είναι η φτώχεια 
και η ανέχεια, που 
αναμενόμενα αυξάνουν την 
εγκληματικότητα.  Το κεντρικό 
πρόβλημα στη διαχείριση 
αυτής της τεράστιας κρίσης 
εντοπίζεται στο εξής: Τα δίκτυα 
του εγκλήματος οργανώνονται 
και τα δίκτυα προστασίας 
αποδιοργανώνονται. ακριβώς 
τη στιγμή που πρέπει να 
συνασπιστούν με πολύ 
οργανωμένο τρόπο η Πολιτεία 
και οι πολίτες, η οικονομική 
κρίση “χτυπάει” την 
εμπιστοσύνη μεταξύ τους. Η 
ελλάδα είναι απόλυτο 
παράδειγμα αυτής της 
κατάστασης. οι πολίτες 
νιώθουν ανυπεράσπιστοι από 
την παρανομία, καθώς η 
αποτελεσματικότητα της 
εφαρμογής του Νόμου έχει 
μειωθεί! 
σε αυτό το περιβάλλον της 
γενικευμένης αταξίας, που τα 
μέσα είναι λιγότερα από τους 
κινδύνους, πρέπει να 
ξαναβάλουμε σοβαρά τις 
προτεραιότητες σε αυτή τη 
μάχη». 

Νέες ρυθμίσεις για το εφάπαξ και 
τις εισφορές υπέρ των ταμείων

Άλλα λόγια ν’ αγαπιόμαστε…
«Γαργάρα» οι δραστικές περικοπές των δαπανών

Στα μέσα που διατέθηκαν κατά 
το έτος 2011 στις αστυνομικές 
υπηρεσίες, αναφέρεται ο 

υπουργός Προστασίας του Πολίτη, 
απαντώντας σε σχετική ερώτηση 
του βουλευτή της Νέας Δημοκρατί-
ας κ. Θεόδωρου Καραόγλου, απο-
σιωπώντας το μέγεθος των περικο-
πών και των οδυνηρών μειώσεων 
των μισθών.

Για να διασκεδάσει την ερώτηση 
του βουλευτή με τίτλο «πλήρης 
απαξίωση της Ελληνικής Αστυνο-
μίας», ο υπουργός του απάντησε ότι 
του 2011 παρελήφθη και κατανεμή-
θηκε στις Υπηρεσίες της Ελληνικής 
Αστυνομίας, ανά την επικράτεια, 

μεταξύ των άλλων και υλικοτεχνι-
κός εξοπλισμός (217 οχήματα δια-
φόρων τύπων και κατηγοριών, 
4.780 πιστόλια USΡ, 403 κράνη δι-
κυκλιστών, 131 κράνη αστυνομικών 
επιχειρήσεων, 1.796 ασπίδες αστυ-
νομικών επιχειρήσεων, 4.000.000 
φυσίγγια διαφόρων τύπων και δια-
μετρημάτων, 20 κάμερες θερμικής 
απεικόνισης, 54 διόπτρες ημέρας, 2 
συσκευές Χ-RΑΥ και 50.000 επιστό-
μια αλκοολομέτρων κλπ.). 

Επίσης, κατά το ίδιο έτος εκπο-
ν ή θ η κ α ν  μ ε λ έ τ ε ς  ύ ψ ο υ ς 
430.228,60 ευρώ, για τη βελτίωση 
των κτιριακών υποδομών που στε-
γάζονται αστυνομικές Υπηρεσίες, 

στις οποίες περιλαμβάνονται ανα-
βαθμίσεις των χώρων κράτησης. 
Παράλληλα, βρίσκονται σε εξέλιξη 
αφενός μεν οι διαδικασίες για την 
κατασκευή σύγχρονων κτιρίων μέ-
σω των Συμπράξεων Δημοσίου και 
Ιδιωτικού Τομέα (Σ.Δ.Ι.Τ.) αφετέ-
ρου δε, διαγωνισμοί για την προ-
μήθεια οχημάτων διαφόρων τύ-
πων και κατηγοριών, καθώς και 
εξειδικευμένου υλικοτεχνικού 
εξοπλισμού, τόσο για την κάλυψη 
των αιτημάτων ενίσχυσης των 
Υπηρεσιών, όσο για την ανανέωση 
του εξοπλισμού τους.

Τέλος, αναφέρεται στη μελέτη 
για την αναδιάρθρωση.
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Έ
φτασε αυτή η έρμη η χώρα μας, 
η Ελλαδίτσα μας, σε σημείο 
που δεν πιστεύουμε τι βλέπου-
με. Δεν χωρά ανθρώπου νους 
όλο αυτό το ανηλεές σφυροκό-

πημα. Δεν προλαβαίνουμε να μετράμε 
τα χαστούκια. Κάθε πρωί ξυπνάμε με μια 
αίσθηση τρόμου και πανικού…Τι θα μας 
πούνε πάλι σήμερα; Θα μου κόψουν το 
μισθό στη μέση; Θα μου κόψουν όλο το 
μισθό; Θα με διώξουν; Θα μου πάρουν το 
σπίτι; Θα μου ζητήσουν να δουλεύω και 
να πληρώνω χωρίς να πληρώνομαι; 
Ανοίγεις την τηλεόραση να χαζέψεις… 
Ωχ, άλλο πράγμα αυτή η τηλεόραση. Κίν-
δυνος, χρεοκοπία, υποβάθμισε την Ελ-
λάδα η Moody’s. Δεν προσπαθείτε πολύ, 
λένε οι ξένοι. Μαζί τα φάγαμε, λέει ο Πά-
γκαλος.. Πίνακες, σχέδια, νούμερα!!!  
Ναι, Νούμερα. Πολλά Νούμερα. Καλο-
πληρωμένα και καλοταϊσμένα Νούμε-
ρα…Μήπως να μην λέω ότι δουλεύω στο 
Δημόσιο; Λες να είναι ντροπή;

Π
όσο απόλυτη αλήθεια εξέ-
φρασε ο συνταγματολό-
γος, ο κ. Κατρούγκαλος 
στην ομιλία του στο Διευ-
ρυμένο Γενικό Συμβούλιό 

μας: «Την Ελλάδα σήμερα δεν την κυ-
βερνά ούτε η κυβέρνηση, ούτε η Τρόϊκα. 
Την Ελλάδα την κυβερνά ο ΦΟΒΟΣ. Φό-
βος για το ατομικό και συλλογικό μέλ-
λον». Και κάθομαι και σκέφτομαι… Τι γί-

Έλεος πια, δεν αντέχουμε άλλο
 ΟΧι ΣΤηΝ ΚΟιΝώΝιΚη ΧρΕΟΚΟΠιΑ

Του Δημήτρη 
Χ. Κακαβά
ΜεΛουσ Δ.σ.  
Ποασυ

νεται ρε γαμώτο; Πού έχω φταίξει; Πότε 
με κάλεσε ο άλλος ο «χοντρός» να τα φά-
με μαζί; Τι λένε όλοι αυτοί; Πέρυσι μου 
κόψανε δύο ολόκληρους μισθούς και το 
1/3 από επιδόματα που είχαν χορηγηθεί 
με τεράστιους αγώνες των πριν από εμέ-
να, αλλά και εμένα τον ίδιο. «Έτσι πρέ-
πει», μας είπαν όλοι, «για να σωθεί η Ελ-
λάδα μας». Πόνεσε, αλλά το πίστεψα ο 
βλάκας. Και εκατοντάδες χιλιάδες άλλοι 
βλάκες. Κομμάτια να γίνει. Άντε να βοη-
θήσουμε να σωθεί η χώρα. Άντε, τα ξε-
χνάμε όλα, να βάλλουμε πλάτη όλοι μαζί. 
Για τα παιδιά μας αύριο. Για το μέλλον 
των παιδιών μας, γαμώτο. Μην φτάσουν 
αυτά εδώ που είμαστε εμείς σήμερα. Και 
εκεί που άρχισα να ξεπερνάω την ντρο-
πή του Δημοσίου υπαλλήλου, ΜΠΑΜ! 
Άλλο χαστούκι: 360.000 ευρώ το χρόνο 
λαμβάνει ο Πρόεδρος της Δημοκρατί-
ας. 113.500 ευρώ το χρόνο λαμβάνει ο 
Πρωθυπουργός. 98.760 ευρώ το χρόνο 
λαμβάνουν οι..... Βουλευτές. 350.000 ευ-
ρώ για εκτός έδρας στο υπουργείο παι-
δείας (Τετραμήνου!!!) Θα πει κάποιος: 
«Μα καλά τώρα, ανώτατα Πολιτειακά 
όργανα είναι». Εντάξει, δεν το κάνω θέ-
μα. Μα δεν είναι μόνο αυτοί…Οι ανώτα-
τοι άρχοντες είδαν μόνο τη μείωση κατά 
12% των εξόδων παράστασης. Παγκό-
σμια πρωτοτυπία αποτελεί και η κατοχύ-
ρωση δύο συντάξεων για τους βουλευ-
τές. Οι πέριξ αυτών υπάλληλοι της Βου-
λής, οι οποίοι εκτός του ότι διατήρησαν 

16 μισθούς, εισπράττουν παχυλά εφάπαξ 
κατά μέσον όρο 250.000 ευρώ!!! Διορι-
σμένος διοικητής Οργανισμού στην Θεσ-
σαλονίκη 6.350 €. Άλλος, διοικητής νε-
κρού οργανισμού στην Αθήνα 5.750 €.   
Καπάκι σε όλα αυτά, έρχεται το ΝΕΟ 
ΜΝΗΜΟΝΙΟ & Ο ΕΦΑΡΜΟΣΤΙΚΟΣ ΝΟ-
ΜΟΣ να με τελειώσει: 
•Μείωση πιστώσεων για μισθούς 
•Μείωση πιστώσεων για παροχές επιδο-
μάτων 
•Μείωση πιστώσεων για μετακινήσεις 
προσωπικού για εκτέλεση υπηρεσίας 
•Μείωση πιστώσεων για λειτουργικές 
δαπάνες 
•Μείωση πιστώσεων για προμήθεια υλι-
κοτεχνικού εξοπλισμού... 

Μ
άλιστα. Δηλαδή όλοι 
αυτοί που εξήγγειλαν τα 
μεγαλόπνοα αυτά 
προγράμματα 
κατέβαλαν ιδιαίτερη 

προσπάθεια; Όλες αυτές οι σπουδές στα 
«τεράστια» πανεπιστημιακά ιδρύματα 
του εξωτερικού, που όλοι αυτοί 
σπούδασαν, εξαργυρώνονται στα μέτρα 
που εξαγγέλθηκαν; Θεωρείται αυτό 
υψηλή κατάρτιση; Δηλαδή στο London 
School of Economics, διδάσκεται ότι η 
όποια οικονομική κρίση, θεραπεύεται 
φορολογώντας τους υπαλλήλους των 
1.500€ και τους συνταξιούχους των 600 €; 
Κράτος είσαι. Έπιασες αυτόν που με 

αέρα κοπανιστό, βγάζει εκατομμύρια; 
Έπιασες τον εστιάτορα στη Μύκονο που 
μένει σε κότερο 25 μέτρων, οδηγεί 
CAYENE και δηλώνει 20.000€ το χρόνο; 
Έπιασες τον παράγοντα του 
ποδοσφαίρου που αγοράζει παίκτες 
εκατομμυρίων και δηλώνει ότι διαμένει 
στο πατρικό του σπίτι με τη μαμά του; 
Έπιασες αυτόν που φέρνει κάθε χρόνο 
πίνακες ζωγραφικής από το εξωτερικό 
και δηλώνει 50.000€; Είπες του 
διοικητή του οργανισμού ότι μπορεί να 
διοικήσει και με 3.000€ το μήνα; 
Σκέφτηκες ότι μπορεί να γίνει σύσκεψη 
και χωρίς σαντουϊτσάκια με σολομό και 
ροκφόρ;  Έλεος Κύριοι Κυβερνώντες. 
Δεν αντέχουμε άλλο. Και αυτό δεν είναι 
σχήμα λόγου. Δεν έχουμε άλλα για να 
δώσουμε, στερέψαμε. Αυτά που μας 
έχουν απομείνει δεν φτάνουν να 
καλύψουν τις καθημερινές, βιοτικές μας 
ανάγκες. Και στο κάτω-κάτω της 
γραφής, κάντε κι εσείς Κύριοι κάτι. 
Βάλτε κι εσείς λίγο πλάτη. Μην μας 
προκαλείτε με τους μισθούς σας και τις 
παχυλές αποδοχές και προνόμια των 
«κολλητών σας» στο «μαγαζί» στο 
Σύνταγμα. Κάντε ένα βήμα μπροστά και 
τολμήστε. Δώστε για τη σωτηρία της 
χώρας κι εσείς κάτι. Σταθείτε στο ύψος, 
τουλάχιστον, του θεσμού που 
εκπροσωπείτε. Όχι για να βοηθήσετε 
εμάς. ΟΧΙ. Απλά για να «κουρέψουμε» 
την μοναξιά μας….

Τ
α Πρωτοβάθμια Σωματεία 
της χώρας διανύουν μια πε-
ρίοδο που όλοι οι  συνάδελ-
φοί μας καλούνται να επι-
λέξουν τους εκπροσώπους 

τους στα συνδικαλιστικά δρώμενα. 
Κατά το παρελθόν, ως γνωστόν, βρέ-
θηκαν πραγματικοί Ηγέτες, οι οποίοι 
καθοδηγούσαν τους συναδέλφους 
στις διάφορες διεκδικήσεις σε τοπικό 
και κεντρικό επίπεδο, χωρίς να μετα-
κυλύουν τις δικές τους ευθύνες προς 
την Ομοσπονδία, και οι οποίοι ήταν 
πάντα στο πλευρό τους για να υπερα-
σπιστούν όλοι μαζί τα εργασιακά 
τους δικαιώματα. Υπήρξαν όμως και 
άλλοι, «αλεξιπτωτιστές», οι οποίοι 
βρέθηκαν συγκυριακά στο τιμόνι κά-
ποιας Ένωσης ή σε αξιώματα της 
Ομοσπονδίας, αλλά η έγνοια τους 
ήταν να …εισπράξουν κυρίως προσω-
πικά οφέλη.Επειδή γνωρίζουμε ότι 
«το δις εξαμαρτείν ουκ ανδρός σο-
φού», οι συνάδελφοι πρέπει να είναι 
ιδιαίτερα προσεκτικοί σε αυτή τη 
χρονική στιγμή που περνά ο τόπος 
μας. Ο αγώνας είναι καθημερινός και 
δύσκολος. Κατακτήσεις ακυρώνονται 
και το μέλλον είναι αβέβαιο. Θα πρέ-
πει να έχουν τους καλύτερους δυνα-
τούς εκπροσώπους που πάνω από 
όλα θα τους αγαπάνε και θα επιδει-

Εύκολος στόχος η ΠΟΑΣΥ
 ΑΠΑξιώΤιΚΕΣ ΣυΜΠΕριφΟρΕΣ

Του Βασίλη 
Κωνσταντό-
πουλου
ΓραΜΜαΤεα Δ.σ. 
Ποασυ

κνύουν τη μαχητικότητά τους, στην 
πρώτη γραμμή του μετώπου, κατ’ αρ-
χήν του δικού τους σωματείου. Εκεί 
που υπάρχουν τα προβλήματα, στα 
τμήματα και στις Υπηρεσίες μάχης. Τέ-
τοιοι συνάδελφοι υπάρχουν πολλοί 
στο Σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας 
αρκεί να πειστούν ότι αξίζει να ασχο-
ληθούν με το Συνδικαλισμό. Τότε θα 
μπορέσουν να βρεθούν μαζί με πα-
λιούς καταξιωμένους συνδικαλιστές 
και να συνεχίσουν για το καλό όλων 
μας. Πρέπει να τους πείσουμε ότι αυτοί 
οι ελάχιστοι που ρίχνουν λάσπη και 
βρίζουν κρυπτόμενοι, κινούνται από 
ιδιοτέλεια, δεν έχουν καμία απήχηση 
και δεν ενδιαφέρονται αν με τη στάση 
τους απαξιώνουν το συνδικαλιστικό 
κίνημα.Η αντιπαλότητα που εντέχνως 
καλλιεργείται κατά καιρούς μεταξύ 
συνδικαλιστών κάποιων Σωματείων ή 
και Σωματείων με την ΠΟΑΣΥ αν δεν 
γίνεται σκοπίμως για να απαξιωθεί το 
κίνημά μας και να μειωθεί η δυναμική 
του, γίνεται γιατί ο απρόσωπος θεσμός 
Σωματείο, ο θεσμός Ομοσπονδία, είναι 
ο εύκολος στόχος πίσω από τον οποίο 
συνήθως καλύπτονται προσωπικές 
αδυναμίες και ευθύνες ανυπαρξίας. 
Κάποιοι βρίζοντας μονίμως την Ομο-
σπονδία, σπέρνουν δυστυχώς τη σύγ-
χυση για να καλύψουν τη δική τους 

απομόνωση και απομάκρυνση από 
τους συναδέλφους.

Τ
ο συνδικαλιστικό κίνημα πέ-
ρασε από «σαράντα κύματα» 
μέχρι να πετύχει τη νομιμο-
ποίηση της λειτουργίας του. 
Έκανε πράγματα που ήταν 

αντίθετα στην Πολιτική και Φυσική 
Ηγεσία και κατάφερε να αποκτήσει ερ-
γασιακά δικαιώματα που για κάποιους 
φάνταζαν άπιαστο όνειρο. Μετά από 
εκείνη την λαμπρή περίοδο των συνδι-
καλιστικών κατακτήσεων ακολούθησε 
μια φυσιολογική ανάπαυλα και ένας 
εφησυχασμός με εκφυλιστικά φαινόμε-
να και τη διχόνοια που φωλιάζει σε πε-
ριόδους ειρήνης. Ξεκίνησε μια διαμάχη 
που τελειωμό δεν έχει με συνδικαλιστι-
κές ώρες να σπαταλιούνται μέσα στα δι-
καστήρια και όχι στο δρόμο του αγώνα. 
Ποιούς άραγε εξυπηρέτησε αυτή η κα-
τάσταση όταν ψηφίζονταν νομοσχέδια 
που αφορούσαν τον κλάδο μας και το 
Διοικητικό Συμβούλιο της ΠΟΑΣΥ αντί 
να βρίσκεται στην Βουλή και να πιέζει 
για λύσεις που ήταν προς το συμφέρον 
μας, βρίσκονταν στην Ευελπίδων; Ο 
συνδικαλιστής είναι για να στηρίζει τον 
συνάδελφο και όχι τις «φάμπρικες» των 
δικηγόρων. Κι αν είναι να αναζητήσουμε 
ευθύνες, ιδού πεδίον δόξης λαμπρόν, 

μια δημόσια συζήτηση για συγκεκριμέ-
να θέματα. Κι αν είναι να πούμε ότι 
φταίμε, να το παραδεχτούμε παλικαρί-
σια. Κι αν αποδειχθεί ότι κι εγώ φταίω, 
να ζητήσω συγνώμη και να διορθώσω το 
όποιο λάθος μου. Έτσι θα πρέπει να σκε-
φτόμαστε όλοι αν θέλουμε να βγούμε 
από το τέλμα που μας οδήγησαν αυτοί 
που κυβέρνησαν τη χώρα. Και φυσικά 
να μην ξεχνάμε τη δύναμη της ψήφου 
μας που τελικά αντικατοπτρίζει την επι-
θυμία του συνόλου του Σώματος. Η «κρι-
τική του καναπέ» δεν φθάνει και η απα-
ξίωσή μας θα οδηγήσει σε καταστάσεις 
που δεν φανταζόμαστε. Ενώ εμείς θα δι-
εκδικούμε το δικαίωμα της απεργίας, 
κάποιοι άλλοι θα προωθούν την κατάρ-
γηση όλων των  δικαιωμάτων μας. Θα 
μας δολοφονούν οι κακοποιοί και θα 
μας λεν αυτοί είναι οι κίνδυνοι του 
επαγγέλματός σας... Καλές είναι λοιπόν 
οι γενικότητες, αλλά καλύτερες είναι οι 
πράξεις. Όλων μας. Για να μη χαθεί κα-
μία ευκαιρία. Τώρα είναι επομένως η 
ώρα της μεγάλης απόφασης. Να αναδεί-
ξουμε ως εκπροσώπους τους καλύτε-
ρους Συναδέλφους που πονάνε το Σώμα 
και το συνδικάτο μας και οι οποίοι θα δι-
εκδικήσουν για όλους μας πιο δυναμι-
κά, δίκαιες λύσεις στα αιτήματά μας, 
υπερήφανοι ότι δεν θα υποστείλουμε τη 
σημαία του αγώνα. 
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Ποτέ στο παρελθόν η Ομοσπον-
δία μας δεν είχε τόσο έντονη και 

πολυμέτωπη δραστηριότητα με στό-
χο την επίλυση συγκεκριμένων αιτη-
μάτων και μάλιστα σε συνθήκες οι-
κονομικής και κοινωνικής χρεοκοπί-
ας. Και όμως, την ίδια αυτή περίοδο 
δέχεται μια λυσσασμένη επίθεση 
από ανώνυμους κουκουλοφόρους 
του διαδικτύου, που βρίσκουν κατα-
φύγιο σε συγκεκριμένο φορέα. Τυ-
χαίο; Ο χρόνος θα δείξει…

Και η πλάκα με δαύτους εί-
ναι ότι έχουν την αίσθηση 

της προσφοράς προς το συνά-
δελφο. Βρίζουν και ξαναβρίζουν 
την Ομοσπονδία λες και δεν 
υπάρχουν αλλού ευθύνες. Λες και 
η ΠΟΑΣΥ δεν είναι τα σωματεία 
της. Λες και η ΠΟΑΣΥ απαγορεύει 
στα σωματεία να αποδείξουν 
εμπράκτως την αυτονομία και 
την πρωτοπορία τους. Λες και 
δεν υπάρχουν πολιτικές ευθύνες 
για ό,τι συμβαίνει σε αυτή τη χώ-
ρα. Αλλά είπαμε, κατηγορείς την 
ΠΟΑΣΥ κι έχεις την αυταπάτη ότι 
επιτελείς το χρέος σου. Μέχρι τη 
μέρα που θα σε βαρέσει κατακού-
τελα κι εσένα τον ίδιο η κρίση και 
δεν θα ξέρεις πια ποιον να κατη-
γορήσεις. Την ΠΟΑΣΥ ή τον δύ-
σμοιρο τον εαυτό σου…

«Ο φόβος υποδουλώνει τον άν-
θρωπο. Δεν τον αφήνει να σκε-

φτεί. Αντίθετα, η δράση ελευθερώνει. 
Και η συλλογική δράση όχι μόνο 
ελευθερώνει, αλλά μπορεί να έχει και 
αποτελέσματα», τόνισε ο συνταγμα-
τολόγος Γιώργος Κατρούγκαλος 
υποστηρίζοντας την άποψή του για 
το δικαίωμα της απεργίας των αστυ-
νομικών. Τ’ ακούτε κουκουλοφόροι; 
Δεν μας τρομάζετε, όσο κι αν προ-
σπαθείτε! Η δύναμή μας είναι τα σω-
ματεία μας, ό,τι προβλήματα κι αν 
έχουν. Εμείς αυτά προσπαθούμε να 
ενεργοποιήσουμε. Και ειδικά στις με-
γάλες περιφέρειες, όπου εκ των 

πραγμάτων υπάρχουν περισσότερα 
προβλήματα.

Τι σύμπτωση! Τη μέρα που η 
ΠΟΑΣΥ άνοιγε στη ΓΑΔΑ το 

θέμα της απεργίας των ενστόλων, 
έπαιζε η είδηση: «Ρίο: έληξε η 
απεργία πυροσβεστών και αστυ-
νομικών ενόψει καρναβαλιού. 
Αστυνομικοί και πυροσβέστες στο 
Ρίο ντε Τζανέιρο ψήφισαν υπέρ 
της λήξης της απεργίας, λίγες ημέ-
ρες πριν από το ετήσιο καρναβάλι.
Μέλη της ένωσης εργαζομένων 
ανέφεραν ότι συμφώνησαν να 
σταματήσει η κινητοποίηση. Οι 
πυροσβέστες και οι αστυνομικοί 
ζητούσαν αύξηση μισθών».

Με αισθήματα … βαθυτάτης ευ-
γνωμοσύνης και … ανείπωτης 

ανακούφισης, οφείλουμε να ομολο-

γήσουμε ότι οι ιστορικές αποφάσεις 
που λαμβάνονται με καταιγιστικούς 
ρυθμούς από την τρόικα και τους κυ-
βερνώντες, χρήζουν της πλήρους 
υποστηρίξεώς μας, με μια «μικρή» 
επισήμανση: Οι προωθούμενες νο-
μοθετικές διατάξεις που απορρέουν 
από το νέο μνημόνιο προβλέπουν 
μας καταδικάζουν στη φτώχεια και 
την κοινωνική εξαθλίωση. Γι’ αυτό 
τις επιστρέφουμε ως απαράδεκτες.

Προς υβριστές το …ανάγνω-
σμα: Μας εμψυχώνετε, συνε-

χίστε με αμείωτο ρυθμό. Όσο 
χλευάζετε την πρωτοβουλία για 
την επικήρυξη των τροϊακών, για 
τη συμβολική κίνηση με τις χειρο-
πέδες ή το κάψιμο της ναζιστικής 
σημαίας, επιβεβαιώνετε τις εκτι-
μήσεις μας. Είμαστε σε καλό δρό-
μο. Ενοχλούμε το σύστημα και τα 

«Οι εικόνες ανθρώπων που, στην 
απελπισία τους, καίνε σημαίες της 
Ε.Ε. στους δρόμους της Αθήνας 
με έχουν συγκλονίσει βαθειά. Το 
γεγονός ότι η ευρωπαϊκή σημαία  
-σύμβολο ενότητας και ειρήνης, 
δημοκρατίας και αλληλεγγύης- 
έγινε τώρα για κάποιους σύμβολο 
κηδεμονίας και ιδιοτέλειας, 
πρέπει να μας ανοίξει τα μάτια για 
την ένταση που επικρατεί εδώ και 
σε ολόκληρη την Ευρώπη».

«Με τη νέα διάρθρωση του 
υπουργείου Προστασίας του 
Πολίτη ολοκληρώθηκε για πρώτη 
φορά στο Ελληνικό Κράτος ένας 
σταθερός, ενιαίος σχηματισμός, 
για εποπτεία και συντονισμό, όλων 
των κρατικών φορέων εσωτερικής 
ασφάλειας και πολιτικής 
προστασίας της χώρας. Δεκαεπτά 
μήνες στο υπουργείο κινηθήκαμε 
με στόχο να εγγυηθούμε την 
αποτελεσματική προστασία της 
ασφάλειας των κατοίκων της 
χώρας μας αυστηρά μέσα στο 
πλαίσιο του Κράτους Δικαίου».

&Είπαν 
Εγραψαν

 Μάρτιν  Σουλτς
Προεδροσ  
του ευρωΠαϊκου 
κοινοβουλιου

Χρήστος 
Παπουτσής
υΠουργοσ 
Προστασιασ  
του Πολιτη

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Η Ημέρα Μνήμης των Πεσό-
ντων Αστυνομικών κατά την 
εκτέλεση του καθήκοντος, κα-

θιερώθηκε από την Ομοσπονδία μας 
το 1997, όταν ετέθη ως πρόταση στο 8ο 
Συνέδριό της να διοργανώνουμε το 
πρώτο Ψυχοσάββατο σε όλη την Ελ-
λάδα εκδηλώσεις μνήμης και επιμνη-
μόσυνες δεήσεις. Το σημειώνουμε 
επειδή, τόσο φέτος, όσο και πέρυσι, οι 
εκπρόσωποι της Ηγεσίας αποσιω-
πούν το γεγονός και εμφανίζονται 
στις εκδηλώσεις ωσάν να ήταν μια 
καθαρά υπηρεσιακή υπόθεση. Οι συ-
νάδελφοι πρέπει να γνωρίζουν ότι η 
πολιτεία παλιότερα αντιμετώπιζε 
εντελώς αδιάφορα την απώλεια ζωής 
των συναδέλφων μας. Πέρα από τα 
τυπικά συλλυπητήρια προς τους συγ-

γενείς των θυμάτων όχι μόνο δεν 
υπήρχε καμία μέριμνα, αλλά ούτε και 
αυτήν την ουσιαστική εκδήλωση μνή-
μης δεν ήθελε η τότε Ηγεσία μας. Οι 
σύνεδροι βεβαίως επικρότησαν ομό-
φωνα την πρόταση και η Ομοσπονδία 
κάθε χρόνο αυτή την μέρα θέλει να 
τιμά τους νεκρούς συναδέλφους μας, 
αλλά και να θυμίζει στους ιθύνοντες, 
όσο ψηλά κι αν βρίσκονται, τις δικές 
τους ευθύνες.Η Ημέρα Μνήμης καθι-

ερώθηκε μονομερώς, λοιπόν, από την 
ΠΟΑΣΥ το 1997 και έπρεπε να περά-
σουν τέσσερα ολόκληρα χρόνια, ως το 
2001, για να αποδεχτεί την πρωτοβου-
λία μας ο τότε ΥΔΤ κ. Μ. Χρυσοχοΐδης 
και να εκδώσει σχετική εγκύκλιο για 
την τέλεση μνημόσυνου την ίδια ημέ-
ρα και για τον ίδιο λόγο, αλλά και πά-
λι μόνο στην Αθήνα. Προσβάλλοντας 
την μνήμη των νεκρών μας, κάποιοι 
έβλεπαν καιροσκοπικά την πρωτο-

βουλία και απέφευγαν να εμφανίζο-
νται στις εκδηλώσεις για να μην 
ακούν την κριτική που τους ασκούσε 
η Ομοσπονδία μας.

Γ ια την Ιστορία, οι συνάδελφοι 
πρέπει επίσης να γνωρίζουν ότι 
το Μνημείο που υπάρχει στο 

προαύλιο του υπουργείου, κατασκευ-
άστηκε το 2006 και πάλι υπό την πίε-
ση της Ομοσπονδίας μας και αφού 

είχε προσφερθεί να κατασκευάσει το 
μνημείο αυτό αφιλοκερδώς ένας συ-
νάδελφός μας, ο αρχιφύλακας Ευάγ-
γελος Μήτσου. Αν τα σημειώνουμε 
όλα αυτά, δεν το κάνουμε γιατί επιζη-
τούμε την επιβράβευση ή την αναγνώ-
ριση του έργου της ΠΟΑΣΥ. Το επιση-
μαίνουμε γιατί στους δύσκολους και-
ρούς που μας έφερε το πολιτικό προ-
σωπικό που χειρίστηκε τις τύχες της 
χώρας μας τα τελευταία χρόνια, θα 
χρειαστούμε πολύ κουράγιο και πολ-
λές δυνάμεις για να συνεχίσουμε να 
αγωνιζόμαστε όρθιοι, κρατώντας ψη-
λά τη σημαία της Ομοσπονδίας και 
τιμώντας όπως τους αξίζει, όλους 
εκείνους που έφυγαν πρόωρα από κο-
ντά μας. Και βεβαίως αγωνιζόμενοι 
για να μη θρηνήσουμε άλλα θύματα. 

Προσβολή των νεκρών
 αΤ-αξΙΕΣ

( (κότες και κοτούλες με... κουκούλες

παπαγαλάκια του. Αρέσω παιδί 
μου, αρέσω…

Ιδιαίτερες ευχαριστίες και για 
τις τρεις κυρίες της ελληνικής 

δημοσιογραφίας. ΝΕΤ. ΜEGA, 
ANTENNA… Ακόμα συσκέπτονται 
πώς θα προβάλουν (διάβαζε πνίξουν) 
τις διαμαρτυρίες της ΠΟΑΣΥ. Στα 
γλυκανάλατα, κατά τα άλλα, είναι 
πρώτες αυτήν την περίοδο… Πώς θα 
στηρίξουν τα Μνημόνια;

Όσοι αγωνιστήκαμε για το 
εκλογικό επίδομα και βλέπου-

με τώρα πόσο εύκολα το χάνουμε 
πρέπει, λέει, να κάνουμε …χαρακί-
ρι. Αυτή είναι η «λογική» εκείνων 
που καλλιεργούν τη διχόνοια ανά-
μεσά μας. Το εκλογικό επίδομα εί-
χε ξεκινήσει από την εποχή της 
δραχμής με το ποσό των 100.000 
δραχμών, έφτασε με αγώνες τις 
255.560 δραχμές, δηλαδή τα 750 ευ-
ρώ με την αλλαγή νομίσματος και 
τελευταία φορά πήραμε το ποσό 
των 950 ευρώ. Αλλά είπαμε, η αχα-
ριστία τους πάει για βραβείο…

Ένα από τα 33 «καυτά» μέτρα 
του Μνημονίου που ψηφίστη-

καν το Φεβρουάριο και μας «περιμέ-
νει» αφορά τα μισθολογικά μας και 
πάλι. Λέει επί λέξη το Μνημόνιο: 
«Μέχρι τον Ιούνιο του 2012 η Κυβέρ-
νηση θα θεσπίσει νομοθετικά μία 
μείωση κατά μέσο όρο 10% στα απο-
καλούμενα «ειδικά μισθολόγια» του 
δημοσίου τομέα, στα οποία το νέο μι-
σθολόγιο δεν ισχύει. Τούτο θα εφαρ-
μοσθεί από την 1η Σεπτεμβρίου 2012 
και εντεύθεν και θα επιφέρει εξοικο-
νομήσεις της τάξεως των 114 εκατομ-
μυρίων Ευρώ τουλάχιστον (με αντί-
κτυπο μεταφοράς 226 εκατομμυρίων 
Ευρώ το 2013) (καθαρό ποσόν αφού 
ληφθεί υπόψιν η επίπτωση επί των 
φόρων και των εισφορών κοινωνι-
κής ασφάλισης)». Πάντως μην τα 
παίρνετε τις μετρητοίς, μπορεί να 
ισχύσουν και νωρίτερα...
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